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Küçükçekmece Nikâh Sarayı’nda yapı-
lan iftar programına katılım yoğun oldu. 
İftar programı, birlik ve dayanışma mesaj-
larıyla dolu geçti. n 9’DA

Alibey Mahallesi’nde dü-
zenlenen buluşmada yoğun ve 
coşkulu bir kalabalık tarafın-
dan karşılanan Silivri Beledi-

ye Başkanı ve Cumhur İttifa-
kı MHP Belediye Başkan Ada-
yı Volkan Yılmaz, projelerini 
açıkladı. n 11’DE

2023 genel 
seçimlerinde 
kamuoyundaki 
bilinirliklerini 
ciddi anlamda 
yükselten Yeni-
den Refah Par-
tisi, yerel se-
çimlerde de be-
lirleyici parti 
olma yolunda. 
n 6’DA

Kartal Belediye 
Başkanı Gökhan 
Yüksel, Ramazan 
ayının gelmesiyle 
birlikte her akşam 
iftar sofrasında 
Kartallı komşula-
rı ile bir araya geli-
yor. n 8’DE

Beşiktaş Belediyesi, 
CHP Önceki Dönem Ge-
nel Başkanlarımızdan Al-
tan Öymen’in yaklaşık 12 

bin 500 kitap, dergi ve gaze-
teden oluşan Altan Öymen 
Kütüphanesi’ni hizmete 
açtı. n 4’TE

Döneme uygun etkin-
likler Çatalca’daki coşku-
yu doruklara çıkarmaya 
devam ediyor. n 6’DA

İstanbul Bü-
yükşehir Beledi-
ye Başkanı Ekrem 
İmamoğlu ve Bey-
likdüzü Beledi-
ye Başkanı Meh-
met Murat Çalık, 
Yaşam Vadisi’nde 
gerçekleştirdikle-
ri miting ile ilçe 
halkına seslendi. 
n 7’DE

Büyükçekmece Belediyesi’nce bu yıl 39’uncusu düzenlenen 
“Edirne Ramazan Gezisi” kapsamında 1750 Büyükçekmeceli ka-
dın Edirne’de bir araya geldi. n 4’TE

Cumhuriyet Halk Partisi’nin 
(CHP) Şişli Belediye Başkan 
Adayı Resul Emrah Şahan, 

Şişli’nin merkezinde 4 futbol
sahası büyüklüğünde 

bir alanın deprem yasaları 
kullanılarak ve Cumhur 
İttifakı İBB Adayı Murat 

Kurum’un imzasıyla ‘Rezerv 
yapı alanı’ ilan edilmesine

tepki gösterdi. n 10’DA

Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı Cevdet Yıl-
maz, Esenyurt’ta Van-
lılar İftar Programı’na 
katıldı. Yılmaz, “AK 
Parti, Kürtlerin partisi-
dir. Biz her zaman öte-
kileştirmeye karşı dur-
duk” dedi. n 6’DA

Yeniden Refahlılar 
Küçükçekmece’de
iftarda buluştu

Cevdet Yılmaz, Vanlılarla 
iftarda buluştu

Çebi: Cumhuriyetin bana sağladığı 
fırsatla belediye başkanı oldum

Küçükçekmece’de iftar programları çok renkli ve 
farklı kültürlerin bir araya gelmesiyle Rama-
zan bereketi paylaşılıyor. Küçükçekmece Be-
lediye Başkanı Kemal Çebi ve Trakya Rumeli 
Balkanlar Gönül Birliği ile Trakyalı hemşe-
riler bir iftar programında bir araya geldi.

Üst lige çıkan Silivri’nin yeni dönemi de proje dolu

YILMAZ: AT BiNENiN, 
KKILIÇ KUŞANANIN

SAYFA 2’DE

Beyoğlu’nda canlı yayınla 
yardım devri bitecek

BİNALAR BAŞAKŞEHİR’DE, ARSALAR  ARNAVUTKÖY’DE PLANLANMIŞ!

B
aşakşehir’in  
Şahintepe 
Mahallesi’nde 
yıllardır süren 

kentsel dönüşüm süre-
cinde mahalleli, TOKİ 
tarafından mağdur ol-
duklarını ve öz mahal-
lelerinden rant uğru-
na sürgün edildiklerini 
söylüyorlar. Sık sık ey-
lem yapan vatandaşlar, 
hak arama mücadelele-
ri çerçevesinde bir plat-
form da kurdular. Ma-
halleli son yaptıkları 
eylemde AK Parti İstan-
bul Büyükşehir Beledi-
ye Başkan Adayı Murat 
Kurum’a ve Başakşehir 
Belediyesi’ne tepki gös-
terdi.
Başakşehir 
Belediyesi’nin işti-
rak şirketi Başak-
kent A.Ş. tarafından 
2020’de imar çalış-
ması yapılan Şahinte-

pe Mahallesi’ndeki ev-
lerin bir kısmına tapu 
transferi yapılarak ta-
pular komşu Arnavut-
köy ilçesine bağlı Hacı-
maşlı Köyü’ne aktarıl-
dı.Tapuların taşınma-
sına itiraz eden mahal-
le sakinleri, 2022 yılı-
nın Ocak ayında Çevre, 
Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği Bakanlığı’na 
yaklaşık 280 itiraz di-
lekçesi verdi. Dilekçe-
lerden bir yanıt ala-
mayan mahalle sakin-
leri, 9 Aralık’ta yaşa-
dıkları mağduriyetle-
ri İstanbul Bölge İdare 
Mahkemesi’ne taşıya-
rak imar projesinin ip-
tali için başvuruda bu-
lundu. Bakanlık, evle-
rin tapusunu eski yeri-
ne getirdi.

ŞAHİNTEPELİLER 
KURUM’A TEPKİLİ
n DEVAMI SAYFA 3

Başakşehir’in  Şahintepe Mahallesi’nde yıllardır süren kentsel dönüşüm 
sürecinde mahalleli, TOKİ tarafından mağdur olduklarını ve öz mahallelerinden 
rant uğruna sürgün edildiklerini söylüyorlar. Sık sık eylem yapan vatandaşlar, 
hak arama mücadeleleri çerçevesinde bir platform da kurdular. Mahalleli son 
yaptıkları eylemde AK Parti İstanbul Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Murat 
Kurum'a ve Başakşehir Belediyesi’ne tepki gösterdi.

SÜRGÜNDEKi MAHALLE
ŞAHiNTEPE

İnan Güney: 

B
aşakşehir Ziya Gö-
kalp Mahallesi’nde 
40 yıldır hizmet ve-
ren Mehmet Ya-

ren Gümeli İlk Öğretim 
Okulu’nun yerine gökdelen-
ler mi dikilecek? Depreme da-
yanıksız olduğu gerekçesiyle 
yıkılan okul arazisi, kimlerin 
ilgisini çekiyor?

MAHALLE HALKI ÇARESİZ
Ziya Gökalp Mahallesi’nin 

en merkezi yerinde bulunan 
ve İkitelli Köyü döneminden 

kalan okul 1985 yılında ha-
yırsever Mehmet Yaren Gü-
meli tarafından yeniden gü-
nün ihtiyaçlarına göre haya-
ta geçirildi. Yaklaşık 40 yıl 
bölgedeki çocuklara eğitim 
hizmeti sunan bu okul, dep-
reme dayanıksız olduğu ge-
rekçesiyle yıkıldı. Aynı adı 
taşıyan okul tabelası merke-
ze uzak bir noktada bulunan 
başka bir binaya takıldı ve ço-
cuklar buraya taşımalı olarak 
götürülmeye başlandı.

n DEVAMI SAYFA 3

Başakşehir’de okulun yerine
GÖKDELENLER Mi

DiKiLECEK?

Vatandaşlar, muhtar, muhtar adayı...

Herkes şikayetçi!

Suat  KAMACI
Ziya Gökalp Mahalle

Muhtar Adayı

Çalık: Beylikdüzü Yaşam Vadileri ile 
İSTANBUL’A NEFES OLDU

Çatalca’da
Ramazan
neşesi tavan
yaptı

iBB’NiN ‘GEZi’ ZAFERi
iMAMOĞLU: Bu şehrin

muhafızları var
Gezi Parkı, 

mahkeme ka-
rarıyla yeni-
den İstanbul 
Büyükşehir 
Belediyesi’nin 
oldu. n 5’TE

Başkan Yüksel iftarda da sonrasında da 

KOMŞULARIYLA BiRLiKTE Büyükçekmeceli kadınlardan 

RAMAZAN KLASiĞi

Halk için çalışana mı 
yoksa ranta

imza atana mı
oy vereceksiniz?

Beşiktaş yeniBeşiktaş yeni
kütüphanesinekütüphanesine

kavuştukavuştu

Ramazan ayı dolayısıyla her akşam 
başka bir gönül sofrasında komşularıy-
la bir araya gelen CHP Sarıyer Belediye 
Başkan Adayı Mustafa Oktay Aksu, bu 
kez Maden Mahallesi sakini komşula-
rıyla buluştu. n 4’TE

Aksu: Sarıyer’de 
OYLARIMIZI 
böldürmeyeceğiz

Eyüpsultan Beledi-
ye Başkanı Deniz Köken 
Eyüpsultan’da eğitim-
den spora, sağlıktan 
günlük yaşama, her 
alanda yeni projeleri 
birer birer hayata geçiri-
yor. n 8’DE

Eyüpsultan’da 
öncelik eğitim ve 
kültürel gelişim
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Kasımpaşa Kızılay 
Meydanı’nda halkla buluşan 
İBB Başkanı Ekrem İmamoğ-
lu ile CHP Beyoğlu Belediye Baş-
kan Adayı İnan Güney, sahneye 
birlikte çıkarak önemli mesaj-
lar verdiler.

İmamoğlu, Cumhurbaşka-
nı Erdoğan’ın gençliğinin geçti-
ği Kasımpaşa’yla ilgili iktidarın 
hiçbir şey yapmadığını anlat-
ması miting alanında büyük bir 
karşılık buldu. İmamoğlu’nun 
ardından Güney de Beyoğlu ile 
ilgili yapacaklarını anlattı. Gü-
ney, yapılan sosyal yardımlarda 
sağ elin verdiğini sol elin gör-
memesi gerektiğini söyleyerek, 
“Beyoğlu’nda kameralarla, can-
lı yayınlarla insanlara yardım 
kartı dağıtma dönemi de biti-
yor” ifadelerini kullandı.

İMAMOĞLU: 30 YILDIR NE 
YAPTILAR KASIMPAŞA’YA?

Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın 

Kasımpaşalı olmasına atıfta bu-
lunarak, “30 yıldır ne yaptılar 
Kasımpaşa’ya? Hani Kasımpa-
şa canıydı, ciğeriydi? Ne yap-
tılar? Beyoğlu bir şey yaptı mı? 
İBB yaptı mı? Biz, yaptık. Ba-
kın; Kasımpaşa’yı iyileştiriyo-
ruz. Sizi sahille buluşturuyo-
ruz. Sahili yapıyoruz. Bir yan-
dan Piyalepaşa’dan buraya doğ-
ru geliyoruz. İnan Güney’i seç-
tiğinizde, biz Kasımpaşa’yı 
pırlanta yapacağız, pırlanta. 
Onun ailesi de İnan Güney’e oy 
verecek bir dahaki seçimde. Bel-
li olmaz, bu seçimde de verir 
belki.” dedi.

“HİÇ KİMSEYE DİYET 
BORCUMUZ YOK”

İmamoğlu konuşmasını şöy-
le sonlandırdı;

“Bizim iki şeyle işimiz ol-
maz. İsrafla işimiz olmaz, iha-
netle işimiz olmaz. Bizim hiç 
kimseye diyet borcumuz yok. 
Biz, sadece size borçluyuz. Biz, 
sadece vatandaşa borçluyuz. 
Bakın benim en büyük çabam, 
şu güzel çocuklara… Onlara la-
yık olayım da Allah beni onla-
ra mahcup etmesin, bana ye-
ter. Bu kadar net. Ben, sadece 
16 milyon vicdanlı, mert İstan-
bulluya teşekkür ediyorum. 31 
Mart’ta ne kazanacak? Mertlik 
kazanacak, mertlik. Mertlik ka-
zanacak, kumpas kaybedecek. 
Yalan kaybedecek. İftira kaybe-
decek. Particilik değil, beledi-
yecilik yapanlar kazanacak. Bir 
avuç insan kaybedecek, 16 mil-
yon İstanbullu kazanacak. Oyu-
muzu ve gücümüzü birleştire-
ceğiz. İstanbul’un en büyük, en 
güçlü buluşmasını 31 Mart’ta 
sandıkta gerçekleştirmeye ha-
zır mı Kasımpaşa? Şu ya da bu 

partinin değil, İstanbul’un za-
feri için, İstanbullunun zafe-
ri için birleşmeye hazır mı Ka-
sımpaşa? Şu ya da bu ittifak de-
ğil, 16 milyonluk İstanbul’un 
ittifakı, halkın ittifakı, halk-
çı ittifakına hazır mı Kasımpa-
şa? İstanbul’un rotasını geri çe-
virmek isteyenlere, israf ve rant 
düzenini yeniden hakim kıl-
mak isteyenlere biz ne diyece-
ğiz biliyor musunuz 31 Mart’ta? 
Sizi tarihe gömdük diyeceğiz, 
tarihe gömdük. Milletin bile-
ğini bükemeyeceklerini bir kez 
daha görecekler. Ve bükeme-
dikleri eli öpecekler. O el mille-
tin eli.”

GÜNEY: KASIMPAŞA’YI 
PIRLANTA YAPACAĞIZ

CHP Beyoğlu Beledi-
ye Başkan adayı İnan Gü-
ney de İmamoğlu’nun ardın-
dan konuşmasını yaparak, 
“Beyoğlu’nda emekliler sı-

kıntıda, gençler işsiz, uyuş-
turucu kapımıza dayanmış. 
Beyoğlu’nda yollarımız yürün-
mez vaziyette, zor koşullarda 
yaşayan ailelerin elinden tutan 
kimse yok, emeklilerimiz çay 
içmeye dahi gidemiyor, kadın-
lar ev ekonomisine destek ol-
mak istiyor ancak elinden tutan 
yok, kentsel dönüşüm mağdur-
ları yıllardır Okmeydanı’nda 
çığlık atıyor, otopark diye yıllar-
dır sesleniyoruz. Yıllardır sesi-
mizi duymadılar. Beyoğlu’nun 
umudunu tekrar yeşerteceğiz” 
dedi.

“BEYOĞLU DA İSTANBUL DA 
SAHİPSİZ DEĞİL”

İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu’nun 5 yıllık hizmet 
süresi boyunca Beyoğlu’nda 
yaptığı hizmetleri sıralayan 
Güney “Beyoğlu da İstanbul 
da sahipsiz değil. Sayın baş-
kanımızın İBB başkanı ol-
masıyla Beyoğlu da İstan-
bul gibi çok büyük hizmet-
ler gördü. Hemen yanı-
mızda Kasımpaşa’da Pe-
yami Safa Kütüphane-
si açıldı. 1,5 km sahi-
li olup sahile ulaşama-
yan Kasımpaşa, Ha-
liç Tersanesi’ne ka-
vuştu. Haliç Tersane-
si çocuklarınızla bir-
likte gidebileceğiniz 
bir kültür sanat mer-
kezi oldu. Piyalepa-
şa otoparkı, kapalı pa-
zaryeri, otopark ve üze-
rinde 4 dönümlük par-
kı olan bir yer oldu. Şe-
hit ve gazi yakını aile-
lerimiz için Hasköy’de 
yer tahsis edildi. Sporcu-
lar için kürek okulu açıldı. 

Beltur açıldı. Biz de kazandığı-
mız zaman kolları sıvayacağız. 
31 Mart’ta CHP Beyoğlu’nda ik-
tidar oluyor, 30 yıllık hasret 
son buluyor. 31 Mart’tan son-
ra Beyoğlu’nu kibirle yönetme-
yeceğiz. Beyoğlu’ndaki tüm ke-
simler hizmetle tanışacak. 31 
Mart’tan sonra edep iktidar ola-
cak. 31 Mart’tan sonra sosyal 
yardım bekleyen  Beyoğlu hal-
kının yüzü gülecek. Ama sağ 
elin verdiğini sol el görmeye-
cek. Beyoğlu’nda kameralarla, 
canlı yayınlarla insanlara yar-
dım kartı dağıtma dönemi de 
bitiyor.  31 
Mart’tan 
sonra Be-
yoğlu 
hal-

kının sorunlarını sokak so-
kak gezip çözeceğiz. Bu proje-
leri Beyoğlu Belediyesinde ça-
lışan emekçi kardeşlerimle ya-
pacağım. Onlar bizim baş tacı-
mız. Beyoğlu belediye emekçi-
lerimiz şunu bilsin, biz geldiği-
mizde insan onuruna yakışan 
bir ücretle, gerekli saygı ve hür-
meti görerek hep birlikte mesai 
yapacağız” diye konuştu. Gü-
ney sözlerini “Beyoğlu’nda ka-
zanacağız, İstanbul’da kazana-
cağız” sözleriyle alkışlar eşli-
ğinde bitirdi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, CHP Beyoğlu Be-
lediye Başkan adayı İnan Güney ile birlikte Ka-
sımpaşa Kızılay Meydanı’nda halkla buluştu. 
İmamoğlu ile Güney sahnede birlikte vatandaş-
lara seslenerek, ’31 Mart akşamı mertlik kaza-
nacak, kumpas kaybedecek’ mesajını verdiler.

İnan Güney: 
Beyoğlu’nda
canlı yayınla 
yardım devri
bitecek
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BASKI - MATBAA
ADAKOĞLU

Baskı Tesisleri San. Tic. Ltd. Şti.
İ.O.S.B. Süleyman Demirel 

Bulvarı Heskop San. Sit. S1 Blok 
No:1 Başakşehir - İST.
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MUHABİR
Sümeyra DUĞAN

Başakşehir Ziya Gökalp 
Mahallesi’nde 40 yıldır hizmet 
veren Mehmet Yaren Gümeli İlk 
Öğretim Okulu’nun yerine gök-
delenler mi dikilecek? Depreme 
dayanıksız olduğu gerekçesiyle 
yıkılan okul arazisi, kimlerin il-
gisini çekiyor?

MAHALLE HALKI ÇARESİZ
Ziya Gökalp Mahallesi’nin 

en merkezi yerinde bulunan ve 
İkitelli Köyü döneminden ka-
lan okul 1985 yılında hayırsever 
Mehmet Yaren Gümeli tarafın-
dan yeniden günün ihtiyaçla-
rına göre hayata geçirildi. Yak-
laşık 40 yıl bölgedeki çocuklara 
eğitim hizmeti sunan bu okul, 
depreme dayanıksız olduğu ge-
rekçesiyle yıkıldı. Aynı adı taşı-
yan okul tabelası merkeze uzak 
bir noktada bulunan başka bir 
binaya takıldı ve çocuklar bura-
ya taşımalı olarak götürülmeye 
başlandı. Çocuklarını okula gö-
türmek için bin bir zahmet ve 
ekonomik zorluk yaşayan ma-
halle sakinleri ise Milli Eğitim 
Bakanlığı ve İstanbul İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü’ne seslene-
rek okullarını geri istiyorlar

MUHTAR ADAYI KAMACI: 
OKULUMUZU GERİ İSTİYORUZ

Ziya Gökalp Mahallesi Muh-
tar Adayı Suat Kamacı da ko-
nuyla ilgili gazetemize bir açık-
lama yaptı. Doğup büyüdü-
ğü mahallenin tek okulu olan 

ve kendisinde okuduğu okulun 
önünde görüşlerini dile getiren 
Kamacı “Mahallenin ortasında 
bulunan bir okulu yıkıp başka 
yere taşımak öncelikle mahalle 
halkına hakaret, eziyet ve küf-
lettir” dedi.

Kamacı, muhtar seçilsem de 
seçilmesem de bu okulun tek-
rardan kendi yerinde hayat bul-
ması için halkın yanında olaca-
ğını söyledi. Muhtarlık maka-
mının da zaten halk adına ka-
mudan hizmet istemek olduğu-
nu söyleyen Kamacı, bunun için 
öncelikle yetki ve sonrasında da 
takip edilmek istiyorum” dedi

Mahalle halkının yaşadığı 
ekonomik sıkıntılara da deği-

nen Kamacı, “Bir veya daha faz-
la çocuğu olan bir aile servis pa-
rası verse altından kalkamıyor, 
anne kendisi çocuğunu götür-
meye kalksa sabah erken saat-
te yollara düşmek zorunda kalı-
yor, doğru mu? Bir de bunun ya-
zın sıcağı, kışın soğuğu yetme-
di trafik sorunu var ?” dedi.

Celal KARAALİ -
KENT YAŞAM GAZETESİ

Başakşehir’de okulun yerine 
GÖKDELENLER Mİ DİKİLECEK?

Vatandaşlar, muhtar, muhtar adayı...

Herkes şikayetçi!

Suat  KAMACI
Ziya Gökalp Mahalle Muhtar Adayı

İstanbul’un birçok noktasında 
kentsel dönüşümle ilgili anlaşmaz-
lıklar ve çözüm bekleyen olumsuz-
luklar var. Başakşehir ilçesinin Şa-
hintepe Mahallesi de bu noktalar-
dan biri.

Başakşehir Belediyesi’nin işti-
rak şirketi Başakkent A.Ş. tarafın-
dan 2020’de imar çalışması yapılan 
Şahintepe Mahallesi’ndeki evlerin 
bir kısmına tapu transferi yapılarak 
tapular komşu Arnavutköy ilçesine 
bağlı Hacımaşlı Köyü’ne aktarıldı.

Tapuların taşınmasına itiraz 
eden mahalle sakinleri, 2022 yılının 
Ocak ayında Çevre, Şehircilik ve İk-
lim Değişikliği Bakanlığı’na yakla-
şık 280 itiraz dilekçesi verdi. Dilek-
çelerden bir yanıt alamayan mahal-
le sakinleri, 9 Aralık’ta yaşadıkları 
mağduriyetleri İstanbul Bölge İdare 
Mahkemesi’ne taşıyarak imar proje-
sinin iptali için başvuruda bulundu. 
Bakanlık, evlerin tapusunu eski ye-
rine getirdi.

Başakşehir Belediyesi, 2022’nin 
Haziran ayında bazı adalarda, ada 
bazlı “kentsel dönüşüm” projesi baş-
lattı. AK Partili belediye, 8 Aralık 
2022’de ise 15 farklı adada “kent-
sel dönüşüm” kararı aldı. Vatandaş-
lara, proje kapsamında evlerini ver-
memeleri halinde elektrik ve suları-
nın kesileceği söylendi.

HAK MÜCADELESİ SÜRÜYOR
Şahintepeliler, kurdukları Şahin-

tepe Barınma Hakkı Meclisi üzerin-
den yasal bir şekilde hak arama mü-
cadelelerini sürdürürken, kentsel dö-
nüşüm adı altında yapılanın rantsal 
dönüşüm olduğunu söylüyorlar. Ma-
halleli TOKİ, Çevre ve Şehircilik Ba-
kanlığı ile AK Parti İstanbul Büyük-
şehir Belediye Başkan Adayı Murat 
Kurum’a tepkilerini dile getiriyorlar.

SORUMLU HÜKÜMET VE 
BAŞAKŞEHİR BELEDİYESİ

Uzun ve zorlu süreçlerle mahal-
le haline getirdikleri Şahintepe’den 

farklı bölgelerde bölünmüş pay-
lar verilerek çıkarılmak istedikle-
rini dile getiren mahalleli yıllardır 
AK Parti’ye oy verdiklerini ancak bu 
mağduriyetin birinci sorumlusunun 
da yine AK Parti hükümeti ve AK 
Partili Başakşehir Belediyesi olduğu-
nu söylüyorlar.

“BUNUN ADI HIRSIZLIK”
Arsaları değerlendiği için onları 

oradan sürgün etmeye çalıştıklarını 
söyleyen başka bir teyze, “Daha önce 
niye kapımızı çalmıyorlardı? ‘Aç mı-
sınız, susuz musunuz?’ diye niye 
gelmiyorlardı? Şimdi niye geliyorlar? 
Şimdi yerlerimiz değerlendi, rant 
için bizim yerlerimizi elimizden al-
maya çalışıyorlar. Adalet bu mu? 
Tansiyon, şeker hastası olduk onla-
rın yüzünden” diye konuştu.

Daha sert bir açıklamaya imza 
atan başka mahalleli ise, “Ben kalp 
ameliyatı oldum bunların yüzün-
den” diyor ve sözlerine şöyle devam 

ediyor: “Biraz rahata kavuştuk de-
dik, bu sefer de yerlerimize göz dik-
tiler. Tapum var, ruhsatım var. Her 
şeyim usulüne uygun. Doğal gazım, 
su, elektrik var. Vergilerimi ödüyo-
rum. Sen benim yerime nasıl göz ko-
yarsın? Hırsız mısın? Hangi devlette 
yaşıyoruz? Burası hukuk devleti de-
ğil mi?” dedi.

“HER ŞEYİ YASAL OLARAK YAPTIK 
ANCAK YOK SAYILDIK”

Şahintepe Barınma Hakkı Mec-
lisi dönem sözcülerinden Uğur Çeli-
kok yaşanan süreci anlattı. Uzun za-
mandır, adına kentsel dönüşüm de-
dikleri rantsal dönüşümün tüm mo-
dellerini 48 bin nüfuslu mahalle-
de deneyimlediklerini söyleyen Çe-
likok, “Binlerce Şahintepelinin ve 
binlerce evin yok sayıldığını öğren-
dik. Bizler mahallemizde vergileri-
mizi ödeyerek, elektrik- su -doğal 
gazımızı bağlatarak, yapı kayıt bel-
gelerimizi alarak tapulu olan yerleri-

miz üzerinde bir yaşam alanı kurdu-
ğumuzu düşünürken aslında bizle-
rin burada yok sayıldığımızı öğren-
miş olduk” dedi.

“BAKANLIK VE BAŞAKŞEHİR 
BELEDİYESİ MAHKEME KARARINI 
YOK SAYIYOR”

Tüm Şahintepe halkının birlik 
olup hem Hacımaşlı sürgününe kar-
şı hem de 2020 imar uygulamaları-
na karşı davalar açtıklarını söyleyen 
Çelikok, “Bugün itibarıyla mahke-
melerden 69 iptal kararı ve 12 yürüt-
me durdurma kararı aldık. Mahke-
melerin vermiş olduğu kararları Çev-
re, Şehircilik ve İklim Değişikliği Ba-
kanlığı ve Başakşehir Belediyesi’nin 
uygulamaması mahallemize kuru-
lan tezgahı ve kirli iş birlikçilerini 
net bir şekilde ortaya çıkartmıştır” 
diye konuştu.

BAŞAKŞEHİR BELEDİYESİ’NE 
SORULAR

Çelikok Çevre, Şehircilik ve İk-
lim Değişiklik Bakanlığı ve AK Parti-
li Başakşehir Belediyesine şu sorula-
rı yöneltti:

- İptal kararı olan ada ve parsel-
lerde yaptığınız hukuksuz işlemlere 
ne zaman son vereceksiniz?

- İptal kararları ve belediyenin 
yaptığı satışa karşı açılan davalar 
varken; Çetinkayaların evini sabaha 
karşı 05.00’da binlerce polis eşliğin-
de nasıl, ne hakla ve hangi kanuna 
dayanarak yıktınız?

- Başakşehir Belediye 
Başkanlığı’nın “kentsel dönüşüm” 
yetkileri mahkeme kararlarıyla iptal 
edilmiş olmasına rağmen hangi yet-
ki ile ilgili adalarda komşularımız 
aranıyor? Bu hukuksuzluğa ortak ol-
maya devam edecek misiniz? 

Sümeyra Duğan
Kent Yaşam Gazetesi

Sürgündeki mahalle Şahintepe

İstanbul Başakşehir ilçesinin Şahintepe 
mahallesinde yıllardır süren kentsel dönü-
şüm sürecinde mahalleli, TOKİ tarafından 
mağdur olduklarını ve öz mahallelerinden 
rant uğruna sürgün edildiklerini söylüyorlar. 
Sık sık eylem yapan vatandaşlar, hak arama 
mücadeleleri çerçevesinde bir platform da 
kurdular. Mahalleli son yaptıkları eylem-
de AK Parti İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkan Adayı Murat Kurum’a ve Başakşehir 
Belediyesi’ne tepki gösterdi.
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Ramazan ayı dolayısıyla 
her akşam başka bir gönül sof-
rasında komşularıyla bir ara-
ya gelen CHP Sarıyer Beledi-
ye Başkan Adayı Mustafa Oktay 
Aksu, bu kez Maden Mahalle-
si sakini komşularıyla bir araya 
geldi. Madden Mahallesi Çev-
re Güzelleştirme Kültür ve Sos-
yal Yardımlaşma Derneği Baş-
kanı Eren Malkoç, dernek yöne-
timi, CHP Meclis Üyesi Adayla-
rı Aytekin Şit, Uğurhan Atma, 
Birgül Tekçe ile birlikte yüzlerce 
kişilik iftar sofrasında Maden 
Mahallesi sakinlerinin coşkulu 
karşılaması ve ilgilerinden do-
layı Aksu, tüm komşularına te-
şekkür etti. 

‘SORUNLARINIZIN ÇÖZÜMÜ İÇİN 
GEREKİRSE KAPI ÖNLERİNDE 
YATACAĞIM’

İftar programında kendisi-
ne iletilen mahallenin sorunla-
rı ile ilgili konuşan CHP Sarıyer 
Belediye Başkanı Mustafa Ok-
tay Aksu şunları söyledi: Önce-
likle Allah tuttuğunuz oruçları, 
yaptığınız ibadetleri, dergah-ı 
izzetinde kabul eylesin. Gö-
nül sofrasında bu güzel ortam-

da neşeniz her daim böyle ol-
sun. Gülen yüzünüz hep gül-
sün. Ayağınıza taş değmesin. 
Değerli komşularım, mahal-
lenize spor sahası, kreş, tazi-
ye evi, sosyal tesis ihtiyacınızı, 
sokaklarınızın asfaltlanması-
nı, kaldırımların yapılmasını, 
tapu ve mülkiyet sorunlarınızın 
çözülmesini, evlerinizin yeni-
lenmesini istiyorsunuz. Bunlar 
sizin haklı talepleriniz. Burada 
mahalleler birliğinden arkadaş-
lar da var. Ben mahalleler bir-
liğinde tapu mülkiyet sorunu-
nun çözümü ve dönüşümü için 
protokole imza atan ilk belediye 
başkan adayıyım. Ve o protoko-
lü imzalarken, protokole ek bir 
madde ekledim.  O maddede, 
‘Sorunlarınızın çözümü ve ta-
pularınızı almanız için belediye 
başkan başkanı olarak gerekirse 
kapı önlerinde yatacağım’ ifa-
desini ekledim ve altına imza-
mı attım. Yani bunun daha öte-
si bir şey söylememe gerek yok. 

‘İÇİNİZDEN BİR OLARAK SİZE 
KARŞI TÜM GÖREVLERİMİ 
YERİNE GETİRECEĞİM’

Ben elektrikle on sekiz ya-
şında tanışmış, beş sınıf bir 
arada okumuş bir kardeşini-
zim. İçinizden biriyim bunu 
bilmenizi istiyorum. Sizin yaşa-
dığınız sorun benim sorunum-
dur. Sizin sevinciniz de benim 
sevincimdir. Üzüntünüz de be-
nim üzüntümdür. Ve görecek-
siniz Oktay Aksu olarak maka-
mım sokaklar olacak. O beledi-
ye binasına da doğru dürüst gi-
receğimi düşünmüyorum. Bun 
nedenlerle ulaşım sorunu, as-
falt sorunu, sosyal tesis soru-
nu, kreşler, spor sahası ihtiya-
cınız olduğunu biliyorum. Bun-
ları sizlere sağlamamız bir lü-
tuf değildir. Bunlar biz yerel yö-
neticilerin size ulaştırması ge-
reken hizmetleridir.  Çocukla-
rımızın rahatlıkla gidebileceği 
parkların, gençlerimizin güzel 

vakit geçirebilecekleri bir tesis-
leri yok. Yerel yöneticiler olarak 
bunların tamamı bizim görevi-
miz. 31 Mart’tan sonra ilk işi-
miz sizlere hizmet üretmek ola-
cak. Fen İşleri Müdürlüğü’nün 
bütçesi en az beş kat arttıraca-
ğız. Sevgi ve barış teknelerin-
de gezmeye biraz ara vereceğiz. 
Hizmet üreteceğiz. Tüm Maden 
Mahallesi komşularım başta ol-
mak üzere bu gecede beni kom-
şularımla bir araya getiren Tol-
ga Şit, Meclis Üyesi Adayımız 
Aytekin Şit, arkadaşlarım, kar-
deşlerim ve diğer meclis üyesi 
arkadaşlarım hepinize ayrı ayrı 
teşekkür ediyorum. 

Kendinize iyi bakın. Hep be-
raberiz. Oyları bölmüyoruz. Oy-
ları böldürmüyoruz. Sandıklara 
sahip çıkıyoruz. Ve Sarıyer’e sa-
hip çıkıyoruz ve Sarıyer’de dör-
düncü kez de burada iktidara 
gelmek için tüm gücümüzü se-
ferber ediyor hepinize iyi ak-
şamlar diliyorum.

Aksu: Sarıyer’de 
OYLARIMIZI 
böldürmeyeceğiz

Ramazan ayı dolayısıyla her akşam başka bir gönül sofrasında komşularıyla bir araya gelen CHP Sarıyer Belediye Başkan Adayı Mustafa Oktay Aksu, bu 
kez Maden Mahallesi sakini komşularıyla buluştu. Düzenlenen iftar programında komşularına seslenen Aksu, ’18 yaşında elektirikle tanışan, beş sınıf 
bir arada okuyan içinizden bir kardeşinizim. Yaşadığınız sorunları anlıyorum ve çözmek için gece gündüz çalışacağım. Benim makamım sokaklar olacak. 
Bunun için sizlerin de oylarınıza, sandıklarınıza sahip çıkmanızı ve Sarıyer’i bir daha kazanmak için desteklerinizi bekliyorum’ dedi.

Büyükçekmeceli kadınlardan 

RAMAZAN KLASiĞi

Zübeyde Ana Kültür ve Sanat Merkezi’nde hizmete açı-
lan kütüphanenin açılışında konuşan Başkan Rıza Akpolat; 
‘’Altan Öymen Kütüphanemiz ile beraber Beşiktaş’ta dör-
düncü alanımızı oluşturmuş olduk. Burası ilçemizdeki üni-
versite öğrencilerinin ders çalışacağı ve bu zengin kütüpha-
neyi öğrencilerle bir araya getireceğimiz çok özel bir alan. 
1930’dan bugüne genel başkanımızın yaşam emanetleri as-
lında bir nevi bize teslim edildi. Bu bizim için çok büyük bir 
gurur. Bize güvendiği için de bu anlamda kendisine yürek-
ten teşekkür ediyorum’’ dedi.

CHP Önceki Dönem Genel Başkanlarından, gazeteci ve 
yazar Altan Öymen’in gelecek nesillere ışık tutacak Türk-
çe, İngilizce, Almanca ve Fransızcadan oluşan yaklaşık 12 
bin 500 kitap ile kronolojik ve tematik olarak titizlikle dü-
zenlenmiş dergi ve gazete arşivinin yer aldığı ‘Altan Öymen 
Kütüphanesi’ Beşiktaş Levent’te hizmete açıldı.

Beşiktaş Belediyesi bünyesinde hizmet veren Zübeyde 
Ana Kültür ve Sanat Merkezi’nde yer alan kütüphanenin 
açılışına CHP Önceki Genel Başkanı Altan Öymen, CHP PM 
Üyesi Ali Haydar Fırat, CHP İstanbul İl Başkanı Özgür Çelik, 
CHP Beşiktaş İlçe Başkanı Alican Şen, Beşiktaş Belediye Baş-
kanı Rıza Akpolat, çok sa-
yıda parti temsilcisi, ga-
zeteci ve vatandaş katıldı.

AKPOLAT: ÖĞRENCİLERİ 
BİR ARAYA 
GETİRECEĞİMİZ ÇOK ÖZEL 
BİR KÜTÜPHANE OLDU

Açılış konuşmasını 
gerçekleştiren Beşiktaş 
Belediye Başkanı Rıza Ak-
polat; ‘’Göreve geldiğimizden günden itibaren çok özel an-
lar yaşadık ama bugün en özelini yaşıyoruz. Çok kıymetli 
önceki dönem genel başkanımız ve birçok kimliğiyle Türki-
ye siyasetinde var olmuş Altan Öymen başkanımızın adını 
verdiğimiz kütüphanemizi açıyoruz. Burayı açıyor olmak-
tan ve Beşiktaş’a kazandırıyor olmaktan büyük bir mut-
luluk ve onur duyuyoruz. Genel başkanımızın yaşamı bo-
yunca biriktirdikleri, 1930’dan bugüne yaşam emanetle-
ri aslında bir nevi bize teslim edildi. Bu bizim için çok bü-
yük bir gurur. Bize güvendiği için de bu anlamda kendisi-
ne yürekten teşekkür ediyorum. Beşiktaş tabii ki çok özel 
bir nokta. Üç tane sarayı, dokuz tane üniversitesi olan yüz-
lerce iş merkezinin, otellerin ve restoranların olduğu sur dı-
şındaki en eski tarihi yerleşim yerlerinden bir tanesi Beşik-
taş. Çok fazla öğrencimizin ders çalışma noktasında kütüp-
hane yokluğunda sorun yaşadığı bir bölge. Göreve gelir gel-
mez Dikilitaş’ta Oruç Aruoba ve Beltaş İskelesi’nde yer alan 
kitap okuma alanı hazırladık ve orada da bir kütüphanemiz 
var. Altan Öymen Kütüphanemizle beraber Beşiktaş’ta dör-
düncü alanımızı oluşturmuş oluyoruz. Sayın genel başka-
nımızın bize emanet ettiği her şeyi geleceğe taşımak bura-
daki herkesin görevlerinden bir tanesi olacak. Burada yer 
alan üniversitelerdeki öğrencileri buraya getirmek ve bura-
da ders çalışmalarını sağlamak ve o kitapları üniversite öğ-
rencileriyle bir araya getireceğimiz çok özel bir alan oldu.  
Bu salon ayda bir konferans ve panellere ev sahipliği yapa-
cak dolayısıyla hem kültür merkezimizi 24 saat yaşayan bir 
yer haline getirirken hem de kütüphanemizi 24 saat yaşa-
yan bir yer haline getireceğiz. Komşularımızın da çokça dile 
getirdiği ve ihtiyaç olan bir yerdi burası. Bunu hayata geçir-
miş olmaktan büyük bir mutluluk duyuyoruz.’’ dedi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Beşiktaş yeni Beşiktaş yeni 
kütüphanesine kütüphanesine 

kavuştukavuştu
Beşiktaş Belediyesi, CHP Önceki Dö-
nem Genel Başkanlarımızdan Altan 
Öymen’in yaklaşık 12 bin 500 kitap, 
dergi ve gazeteden oluşan Altan Öy-
men Kütüphanesi’ni hizmete açtı.

Büyükçekmece Belediyesi’nce bu yıl 
39’uncusu düzenlenen “Edirne Ramazan 
Gezisi” kapsamında 1750 Büyükçekmece-
li kadın Edirne’de bir araya geldi.

6 kez üst üste seçim kazanarak bir re-
kora imza atan Büyükçekmece Beledi-
ye Başkanı Dr. Hasan Akgün’e Edirne Be-
lediye Başkanı Recep Gürkan tarafından 
temsili olarak başpehlivanlık altın ke-
meri takdim edildi.

Büyükçekmece Belediye Başkanı Dr. 
Hasan Akgün’ün katılımıyla gerçekleşen 
“Edirne Ramazan Gezisi” nde Osman-
lı Devleti’ne başkentlik 
yapmış olan Edirne’nin 
tarihi mekanları, iba-
dethaneleri ve müzele-
ri gezildi.

GELENEK DEVAM 
EDECEK

Edirne Belediye Baş-
kanı Recep Gürkan’ı 
makamında ziyaret 
eden Büyükçekmece Be-
lediye Başkanı Dr. Ha-
san Akgün, 39 yıldır ke-
sintisiz devam eden geleneksel Ramazan 
Ayı Edirne Gezisi’nin bundan sonra da 
devam edeceğini söyledi.

AKGÜN’E 2. ALTIN KEMER
Büyükçekmeceli kadınlar için düzen-

lenen iftar yemeğine birlikte katılan Baş-
kan Akgün ve Gürkan sevgi gösterileriyle 
karşılandı. Edirne Belediye Başkanı Re-
cep Gürkan, Kırkpınar’da 3 kez üst üste 
şampiyon olan güreşçilere başpehlivan-
lık altın kemeri verildiğini hatırlatarak; 
“Hasan Başkan, 6 dönemdir seçim ka-

zanıyor ve şimdi de 7’i’ce 
döneme hazırlanıyor. İlk 
3 dönem için kendisine 
daha önce bir başpehli-
vanlık altın kemeri tak-
dim etmiştim. Şimdi 6. 
dönemi tamamladı onun 
içim kendisine ikinci kez 
başpehlivanlık altın ke-

merini takdim ediyorum” diye konuştu.

AKGÜN: EDİRNE-BÜYÜKÇEKMECE 
ARASINDA BİR KÖPRÜ OLUYORUZ

“Edirne Ramazan Gezisi” kapsamın-
da Serhat Şehri Edirne bir kez daha Bü-
yükçekmeceli kadınları ağırladı. Gele-
neksel Ramazan ayı Edirne gezisi iftarı, 
Edirne Belediye Başkanı Recep Gürkan ve 
Büyükçekmeceli kadınların katılımıyla 
geçekleşti. Büyükçekmece Belediye Baş-
kanı Dr. Hasan Akgün, Edirne Beledi-
ye Başkanı Recep Gürkan’a teşekkür ede-
rek şöyle açıklama yaptı: ‘’ Ramazan’ın 

11’i, yine Serhat Şehri Edirne’deyiz. 
Osmanlı’ya 92 yıl Başkentlik yapmış gü-
zel şehir, dünyada metrekare başına en 
çok tarihi eser düşen ikinci şehir. Büyük-
çekmeceli kadınlarımızla beraber Rama-
zan ritüelimizi yerine getiriyoruz. Bu-
gün burada orucumuzu açacağız, ifta-
rımızı yapacağız. Teravihlerimizi kıl-
dıktan sonra da Büyükçekmece’ye dö-
neceğiz. 39’uncu kez Büyükçekmece 
Edirne’ye çıkartma yapıyor. Tam 39 defa 
oldu üst üste. 39 yıldan beri Ramazan 
ayı içerisinde yaz, kış, yağmurda, kar-
da, fırtınada bu ritüelimizi devam ettiri-
yoruz. Dolayısıyla Edirne-Büyükçekmece 
arasında bir köprü oluyoruz. Ramazan 
ayımızın tüm İslam alemine hayırlar ge-
tirmesini, akan kanların durmasına ve-
sile olmasını diliyorum. Ramazan ayı-
nın ülkemize huzur ve mutluluk getir-
mesini diliyorum.”

SERKAN HORUZ / KENT YAŞAM
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17 Ağustos 1999 günü mey-
dana gelen depremden etkilenen 
Avcılar’da kentsel yenileme ça-
lışmaları hızla devam ediyor. Av-
cılar Belediye Başkanı Av. Turan 
Hançerli’nin göreve gelmesiyle 
Avcılar’da yürütülen kentsel dönü-
şüm çalışmaları daha önce hiç gö-
rülmediği şekilde ivme kazandı. 
Avcılar’da başlatılan “Hayat Kur-
tarma Harekatı” ile binlerce kişi-
nin deprem dirençli yapılara taşı-
narak hayatı kurtarıldı. Avcılar Be-
lediye Başkanı Av. Turan Hançer-
li, dünyaya örnek olan kentsel dö-
nüşüm çalışmalarına bir yenisini 
daha ekledi.

Kentte dönüşümü hızlandır-
mak için evini yenilemek isteyen 
ancak kiralık ev bulamayan veya 
kirasını karşılayacak durumu ol-
mayan Avcılar’lılar için geçici ola-
rak konaklamalarını sağla-
yacak olan Dönüşüm 
Mahallesi’nin yapımı 
tamamlandı. 

HANÇERLİ: 100 
BİNE YAKIN 
İNSANIMIZIN 
HAYATINI 
KURTARDIK

Halk buluş-
masında hal-
ka hitap eden 
projenin mima-
rı Avcılar Beledi-
ye Başkanı Turan 
Hançerli’nin konuş-
ması şöyle oldu:

“Geçtiğimiz 5 yıl boyunca birçok 
hizmete ev sahipliği yaptık. Bir-
çok hizmet ve yatırım gerçekleştir-
dik ancak bunlardan en önemli ola-
nı kentsel dönüşümdü. 5 yıldır du-
raksamadan kentsel dönüşüm yap-
tık. 99 depreminden sonra 25 yıl-
dır yapılmayan kentsel dönüşümü 
biz Avcılar’da yaptık, hayırlı olsun. 
Kentsel dönüşüm süreci hala ülke-
yi yönetenler tarafından yanlış yö-
netiliyor. 2002 yılında mevcut ik-
tidar, iktidara geldi tam 22 yıl geç-
ti üzerinden. 2002 yılının 3 sene 
öncesinde 99 depremi olmuştu ve 
bu depremden İstanbul da etkilen-
miş Avcılarda da kayıplarımız ol-
muştu. Deprem denilince akla Av-

cılar geliyordu. Deprem sonrasında 
Avcılar’dan göçler olmuştu. Ekono-
mik durumu iyi olan, parası olanlar 
farklı yerlerde farklı binalara geç-
meye çalıştılar ama Avcılar’da dö-
nüşüm olmadığı gibi İstanbul’da 
ve Türkiye’de de dönüşüm olma-
dı. Hükumet 23 yılda kentsel dö-
nüşüm sorununu çözemedi. 23 yıl-
da çözemeyenler, bakan olması-
na rağmen hükumet olmasına rağ-

men, bugünden sonra çözebi-
lir mi? Çözemezler çünkü 

kentsel dönüşüm so-
rununa inşaat gö-

züyle bakıyorlar. 
Bu meseleyi be-
ton olarak algı-
lıyorlar. Kentsel 
dönüşüm me-
selesi ne inşa-
at meseledir ne 
beton projesi-
dir. Kentsel dö-

nüşüm bir hayat 
kurtarma projesi-

dir. Biz Avcılar’da 
20 bini aşkın bağım-

sız bölümü dönüştüre-
rek, 20 bini aşkın riskli ya-

pıyı yıkarak 100 bine yakın insa-
nımızın hayatını güvenceye aldık. 
Kentsel dönüşümde vatandaş ile 
emniyet güçlerinin ve devletin kar-
şı karşıya gelmesiyle, çokça karşı-
laştık. Vatandaşla devlet kavga etti. 
Evlerini zorla yıktı. Biz Avcılar’da 
5 yıl içinde bin 700 binayı güven 
oluşturarak alkışlarla yıktık ve yap-
tık. İşte Dönüşüm Mahallesi kent-
sel dönüşümün ayaklarından biri. 
Dönüşüm mahallesinde evinin dö-
nüşümünü isteyen fakat kiralık da 
olsa ev bulamayan zorda olan kent-
sel dönüşüm sürecinde yani güvenli 
binanın yapımı sürecinde Avcılarlı 
komşularımızı misafir edeceğiz. Bu 
mahalle dönüşümünü hızlandıra-

cak, güvenli ve dayanıklı konutlara 
geçişi hızlandıracak. Kentsel dönü-
şüm Avcılar’da daha da hızlanacak. 
Özellikle Büyükşehir Belediye Baş-
kanım Sayın Ekrem İmamoğlu’na 
bu 5 yıllık süreçte verdiği destekler-
den dolayı sonsuz teşekkürlerimi 
sunuyorum. Planlı mahallelerimiz-
de riskli ve tehlikeli yapılar yıkıla-
rak yerlerine dayanıklı olanlar inşa 
edildi. Yaklaşık 40 yıldır bakım ya-
pılamayan evleri olan bir mahalle-
miz vardı. Yeşilkent Mahallemizde 
40 yıldır imar izni bulunmuyordu, 
ancak artık Yeşilkent’in imarı oldu-
ğu için dönüşüm başlıyor. Yine, 45 
yıldır imarı olmayan Tahtakale Ma-
hallemizde artık imar izni var ve 
dönüşüm başladı. Ruhsatları veril-
di ve yeni ve güvenli evler hızla inşa 
ediliyor. Önümüzdeki günlerde, 
İstanbul’da Büyükşehir Başkanı-
mız Ekrem İmamoğlu ve Avcılar’da 
Cumhuriyet Halk Partisi’nin adayı 
ve başkanı Utku Caner Çaykara’nın 
kentsel dönüşümü hızla ilerletece-
ği ve Avcılar’da riskli hiçbir yapının 
kalmayacağına eminim.”

İMAMOĞLU’NDAN HANÇERLİ’YE 
ÖZEL TEŞEKKÜR

“Siyasette karar alma süreçle-
ri var, şu var, bu var. Ama esas olan 
benim kişisel menfaatim değil, bi-
rikimimle 5 yıl boyunca hizmet et-
tim. Bundan sonra farklı konum-
larda, farklı ortamlarda, farklı ko-
şullarda nasıl hizmet edebilirim 
arayışıyla, verilen bir siyasi kara-
ra saygı duyarak, sürecin toparlan-
ması ve mevcut adaya destek olun-
masıyla çok erdemli, çok ahlaklı 
bir siyasi kişilik örneği ortaya koy-
duğu için, Turan Hançerli’ye ayrı-
ca teşekkür ediyorum. İnşallah Al-
lah nasip eder, önümüzdeki 5 yıl-
lık dönemde İstanbul’a hizmet ede-
ceğim dönemde, Hançerli Başkanı-
mızı en yakınımda, yine İstanbul’a 
kendi uzmanlık alanlarında hiz-
met ederken göreceksiniz. Kendi-
si benim can yoldaşımdır. Geçmiş-
teki hizmetleri ve bundan sonraki 
süreci için kendisine yürekten te-
şekkür ederim. Karşılıklı nezaketle, 
genç bir siyasetçi olarak bu süreç-
te her anını saygılı bir şekilde yöne-
terek, güzel bir ortam sağlayarak, 
Avcılar’a ne kadar hazırlıklı oldu-
ğunu ve bu bölgenin bir genci ola-
rak iyi bir belediyecilik yapacağına 
inandığım Utku Caner Çaykara’ya 
da teşekkür ediyorum.”

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

İBB’nin Taksim Gezi Parkı’nın 
mülkiyetinin Sultan Bayezid 
Vakfı’na devriyle ilgili başlattı-
ğı hukuk mücadelesi sonuçlandı. 
İstanbul 1. Asliye Hukuk Mahke-
mesi, Kültür ve Turizm Bakanlı-
ğı Vakıflar Genel Müdürlüğü’nün 
vakıf lehine verdiği tescil kararı-
nı bozdu. Dava konusu taşınmaz-

ların vakıf yoluyla meydana gel-
mediğine dikkat çeken mahkeme, 
parkın yeniden İstanbul Büyükşe-
hir Belediye Başkanlığı adına tes-
ciline hükmetti. 

NE OLMUŞTU?
Mülkiyeti İstanbul Büyükşe-

hir Belediyesi’ne (İBB) ait olan 
Gezi Parkı, Vakıflar Genel Müdür-

lüğü tarafından Vakıflar Kanunu 
30.maddesinde sayılan şartların 
mevcut olduğu iddiasıyla, beledi-
ye uhdesinden çıkartıldı. Sultan 
Beyazıt Hanı Veli Hazretleri Vakfı 
adına 12 Mart 2021 tarihinde ta-
puda tescil edildi. İBB derhal hu-
kuki yollara başvurdu. Tescil işle-
minin hukuka aykırı olduğu iddi-

asıyla 9 Nisan 2021 tarihinde dava 
açtı. Dava, İstanbul 1. Asliye Hu-
kuk Mahkemesince görüşüldü.

BİLİRKİŞİ ‘VAKIF VARLIĞI YOK’ 
DEDİ 

Yargı aşamasında mahkeme-
ye, uzman ve akademisyenlerden 
oluşan 4 vakıf hukukçusunun bi-
lirkişi raporları sunuldu. Rapor-
larda; dava konusu taşınmazlar-
da Sultan Beyazıt Hanı Hazretleri 
Vakfı’nın mülkiyet hakkının bu-
lunmadığı, vakfiyeden ilgili par-
sellerin vakıf yoluyla oluşturul-
muş kültür varlığı olduğuna dair 
bir çıkarım yapılamayacağı, ta-
şınmazların vakıf yoluyla vücuda 
getirilmediği ve taşınmazda vakıf 
kültür varlığının bulunmadığı gö-
rüşleri yer aldı.

VAKIF ADINA TESCİL MÜMKÜN 
DEĞİL

Vakıflar Genel Müdürlüğü bu-
nun üzerine gezi parkı içerisinde 
bir tarihte yer alan Topçu Kışlası-
nın kültür varlığı olduğu itirazı-
nı mahkemeye sundu. Mahkeme, 
konunun bir de Topçu Kışlası açı-
sından değerlendirilmesini istedi. 

Sanat Tarihi ve Arkeoloji Alanında 
uzman ve akademisyen 4 sanat ta-
rihçisi bu konuda da mahkemeye 
görüş bildirdi. Sunulan raporda; 
bugün mevcut olmayan Taksim 
Topçu Kışlasının da vakıf yoluy-
la inşa edilmediği, yani vakıf kül-
tür varlığı olmadığı, Taksim Top-
çu Kışlasının arşiv belgeleri üze-
rinden inşa sürecine ve tarihsel 
sürecine bakıldığında da herhangi 
bir belge veya yayında vakıf malı 
olduğuna dair ibarenin olmadığı, 
dava konusu taşınmazların bulun-
duğu parsellerde bugün herhangi 
bir kültür varlığının izine de rast-
lanmadığı; bu itibarla 5737 sayı-
lı Vakıflar Kanunu m.30’da belirti-
len şartın gerçekleşmemiş olduğu 
ve dava konusu taşınmazın vakfı 
adına tescilinin mümkün olmadı-
ğı kanaati dile getirildi.  

İBB ADINA TESCİL EDİLDİ
Dosyayı karara bağlayan İstan-

bul 1. Asliye Hukuk Mahkemesi, 
İBB’yi haklı bularak, Sultan Beya-
zıt Hanı Veli Hazretleri Vakfı adı-
na kayıtlı tapu kayıtlarının ipta-
line ve İstanbul Büyükşehir Bele-
diye Başkanlığı adına tesciline ka-

rar verdi. İstinaf ve Yargıtay aşa-
maları da İBB lehine sonuçlanır-
sa, Gezi Parkı yeniden İBB mülki-
yetine geçecek.

İMAMOĞLU: KENTİ HEP 
BİRLİKTE KORUYACAĞIZ

İBB Başkanı Ekrem İmamoğ-
lu, Gezi Parkı’nın Sultan Beya-
zıt Hanı Veli Hazretleri Vakfı’na 
devrinin yasaya aykırı bulun-
ması ve parkın mahkeme kara-
rıyla yeniden İstanbul Büyükşe-
hir Belediyesi’nin olması hakkın-
da açıklama yaptı. İmamoğlu, 
“İstanbul’un benim gibi milyon-
larca muhafızı olduğunu biliyo-
rum. 1 Nisan sabahı öğrenecekler. 
Bu kenti hep birlikte koruyacağız. 
Büyük ihanet projelerine müsaa-
de etmeyeceğiz. Hukukun kural-
larının dinlemez biçimde almak 
için verdikleri çabanın karşılığın-
da her şeye rağmen, bütün bas-
kılara rağmen direneceğiz. Tıpkı 
geçmişte milyonlarca insanın bü-
yük çaba göstererek korumaya ça-
lıştığı Gezi Parkı’nın tekrar İBB’ye 
iade edildiği gibi” dedi.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

iBB’NiN ‘GEZi’ ZAFERi iMAMOĞLU:
Bu şehrin muhafızları var

Avcılar’a Türkiye’ye örnek 
OLACAK PROJE GELİYOR
Avcılar Belediye Başkanı Av. Turan Hançerli dünyaya örnek olan kentsel dönüşüm çalışmalarına bir yenisini daha 
ekledi. Kentsel Dönüşüm ile evini yenilemek isteyen Avcılarlıların geçici bir süre konaklamasını sağlayacak “Dö-
nüşüm Mahallesi” İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun katılımı ile tanıtıldı.

Çebi: Ortalama Küçükçekmeceliyim, 
Boğaz Manzaralı Villada Oturmuyorum

İstanbul Demokrat Sinoplular Platformu’nun düzenlediği iftar yemeğinde 
konuşan Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi, Beşiktaş ilçesinde 
ikamet eden AK Parti adayı Aziz Yeniay’a gönderme yaptı.

İstanbul Demokrat Sinoplular Platfor-
mu, Küçükçekmece Nikah Sarayı’nda bir if-
tar yemeği düzenledi. Küçükçekmece’de ya-
şayan Sinoplular davet edildiği iftar progra-
mının ana teması, Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi ile buluşmaktı. Progra-
ma Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal 
Çebi’nin yanı sıra CHP Genel Başkan Yar-
dımcısı ve İstanbul Milletvekili Özgür Kara-
bat, Sinoplu olan İstanbul Milletvekili En-
gin Altay, Sinop Dernekleri Federasyonu Ge-
nel Başkanı Zeki Şahin, İstanbul Sinopspor 
Başkanı Rafet Orhan, CHP Küçükçekmece 
İlçe Başkanı Burak Ergin, CHP Esenler Bele-
diye Başkan Adayı Hasan Dalkıran (SİNDEF 
eski Genel Başkanı), CHP’li Küçükçekmece 
Belediye meclis üyeleri, meclis üyesi aday-
ları ve sivil toplum kuruluşlarının başkan-
ları katıldı.

ERKAN ÖZKAYA, ÇEBİ’YE 
DESTEK İSTEDİ

Halen CHP Küçükçekme-
ce Belediye Meclis Üyesi olan 
ve yeni dönem için adaylık 
başvurusu yapmayan İstan-
bul Demokrat Sinoplular Plat-
formu Başkanı Erkan Özka-
ya iftar programında Kemal 

Çebi’ye destek istedi. Özkaya, “Sayın Çebi, 
Küçükçekmece ilçemizin her köşesine do-
kunan, halkın ihtiyaçlarını önemseyen, va-
tandaşlarımızın ve Sinoplu hemşehrileri-
mizin yanında olan, ilçemizin gelişmesine 
katkı sağlayarak sorunlarına çözüm üreten, 
sosyal belediyeciliği en iyi şekilde uygulaya-
rak Sinopluların takdirini kazanmıştır. Kü-
çükçekmece İstanbul’da en çok Sinoplu’nun 
yaşadığı ilçedir. Nüfusumuzun yüzde 30’u 
Küçükçekmece’dedir. Seçim sonuçları açı-
sından belirleyici bir seçmen sayısına sa-
hiptir. 2019 yılında olduğu gibi 31 Mart 
günü de listesindeki Sinoplu hemşehrile-
rimize destek vereceğiz. Belediye Başkanı-
mız Kemal Çebi, bizlerinde arzu ettiği gibi 
İstanbul ilçelerinde aday olmak isteyen Si-
noplu hemşehrilerimize destek olacağını 
defalarca ifade etmiştir. Bilmenizi isterim 
ki bugün Esenler’de CHP’nin adayı SİNDEF 
eski Genel Başkanımız Hasan Dalkıran’ın 
adaylaşmasında milletvekilimiz Engin Al-
tay ile birlikte Kemal Çebi’nin desteği var-
dır.” Dedi. Konuşmasının son bölümünde 
Kemal Çebi’ye hitap eden Özkaya, “Sayın 
Başkanım Sinop ve Sinoplu’ya verdiğiniz 
değer ve destekten dolayı hemşehrilerimi-
zin desteği de size olacaktır” diye konuştu.

Sinop Dernekleri Federasyonu (SİNDEF) 
Genel Başkanı Zeki Şahin ise Ramazan ayı-
nın faziletlerinden bahsedip birlik beraber-
lik mesajı verdi: “Ramazan kardeşliktir, 
paylaşmaktır. Yardımlaşma ve dayanışma-
mızın manevi iklimimizin zirve yaptığı bir 
aydır. Bu ayı en iyi şekilde, ruhuna uygun 
şekilde yaşamayı Rabbim hepimize nasip 
etsin. Sosyal belediyecilik konusunda örnek 
çalışmalar yapmış olan Kemal başkanımı-
za ve aynı zamanda içimizden biri olan Ha-
san başkanımıza başarılar diliyorum. Yıl-
larca derneklerde birlikte çalıştığımız Fatih 

Üstünbaş’ta bizim çok değer-
limiz. Kendisi de CHP meclis 
üyesi adayı, O’na da başarı-
lar diliyorum.” Dedi

ALTAY, SİNOPLULARA 
DESTEĞİ DOLAYISIYLA 
ÇEBİYE TEŞEKKÜR ETTİ

Aslen Sinoplu olan CHP İstanbul Mil-
letvekili Engin Altay’da hem Kemal Çebi’ye 
hem Hasan Dalkıran’a destek çağrısı yap-
tı. “Sinoplu bir İstanbul milletvekili olarak 
Kemal Çebi’ye hemşehrilerimizle olan bir-
liğinden, beraberliğinden, dayanışmasın-
dan dolayı çok teşekkür ediyorum. Ayrıca 
Esenler adayımız Hasan Dalkıran’ın sizden 
destek istemesi onun anasının ak sütü gibi 
hakkıdır. Sinoplular büyük bir fırsat yaka-
lamışlardır. Sinoplular’ın Hasan Dalkıran’a 
destek borçları vardır” dedi.

Kemal Çebi’ye de destek isteyen Altay 
şöyle konuştu: “5 yılda Küçükçekmece’nin 
makus talihini değiştiren, bir huzur ilçesi-
ne çeviren, mutluluk adasına çeviren, Ke-
mal Çebi’ye teşekkür ediyorum. Bir Sinop-
lu evladınız olarak önümüzdeki 5 yıl için-
de Kemal başkana destek vermenizi istiyo-
rum” diye konuştu.

DALKIRAN: SİNOPLULAR 
KÜÇÜKÇEKMECE’YE 
DOKUNMASIN

CHP Esenler Beledi-
ye Başkan Adayı ve SİN-
DEF eski Genel Başkanı Ha-
san Dalkıran, konuşmasın-
da önce programı düzenle-

diği için Platform başkanı Erkan Özkaya’ya 
teşekkür etti. Dalkıran daha sonra, “Ke-
mal Çebi ağabeyimin adaylığımda en az 
%75 payı oldu. Burada benim ağabeyim var. 
Küçükçekmece’ye hiçbir Sinoplu hemşeh-
rim dokunmasın” dedi. Dalkıran, salonda 
bulunan hemşehrilerinden Esenler’de ula-
şabildikleri herkesten kendisine oy isteme-
lerini rica etti.

ÇEBİ 58 YILLIK İKAMET 
ADRESİNİ PAYLAŞTI

Kemal Çebi ise 
Sinoplular’a 5 yıl boyun-
ca verdikleri destek için te-
şekkür etti. Ramazan’ın 
güzelliklerinden ve yap-
mış olduğu hizmetler-
den bahseden Çebi, orta-

lama bir Küçükçekmeceli olduğunu belirt-
ti. Belediye Başkanı Kemal Çebi, “58 yıl-
lık Küçükçekmeceliyim. Çakma falan deği-
lim. Orijinal Küçükçekmeceliyim. Cennet 
Mahallesi’nde, Barbaros Caddesi’nde 58 yıl-
dır aynı yerde oturuyorum. Kaptan Apart-
manı Numara 27, kat 5, daire 16. Belediye 
başkanı seçildim diye boğaz manzaralı vil-
lalara gitmedim, gidemem zaten. 22 yıl-
dır o binada, ondan önce de beş-altı bina 
aşağıda oturuyordum. 58 yıldır aynı yer-
deyim. Gerçekten bu ilçenin ortalaması-
yım. Küçükçekmece’nin ortalama bir va-
tandaşı gösterin deseler, numune ola-
rak beni göstersinler. İtiraf edeyim. Ben 
Küçükçekmece’nin herhangi bir mahalle-
sinde bodrum katta da oturmuyorum, ama 
Beşiktaş sırtlarında boğaz manzaralı bir vil-
lada da oturmuyorum. Küçükçekmece’de 
5 katlı bir binanın 5. Katında oturuyorum. 
Küçükçekmece için hayallerim var, tamam-
layamadım. Bütün sosyal belediyeciliğime 
rağmen tamamlayamadım. Yeniden oyla-
rınızı istiyorum. Başınızı öne eğdirmem. 
Eşinizden dostunuzdan istemiş olduğunuz 
oyla ilgili sizi mahcup etmem. Allah hiç 
kimseyi kendisine güvenenlere karşı mah-
çup etmesin.” diye konuştu.

TAYFUN ERCAN

İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu

Gezi Parkı, mahkeme kararıyla yeniden İstanbul Büyükşehir Belediyesi’nin 
oldu. İstanbul 1. Asliye Hukuk Mahkemesi, Kültür ve Turizm Bakanlığı Vakıfl ar 
Genel Müdürlüğü’nün vakıf lehine verdiği tescil kararını bozdu.
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Çatalca Belediyesi tarafın-
dan faaliyete başlayan Rama-
zan Sokağı’nda her akşam bere-
ket ve neşe dolu etkinlikler var.

Ramazan alış – verişinin de 
yapma imkanınında bulundu-
ğu Ramazan Sokağı’nda eğlen-
ce her akşam çocuk etkinlikle-
riyle başlıyor. Sonrasında ise 
sevilen sanatçıların konserle-
ri alandaki coşkuyu tavan ya-
pıyor. Coşkunun tavan yaptığı 
Ramazan etkinliklerinin ikin-
ci haftasında Erhan Uslu, Ebru 
Yaman, Fatih Demir, Çatal-
ca Belediyesi Türk Sanat Müzi-
ği Korosu, Neşe Demir, Rumeli 
Orhan – Kemal ve Volkan Gidiş 
sahne alarak ilçe halkına neşeli 
ve eğlenceli anlar yaşattılar. 

ÜNER: ÇATALCA ETKİNLİKLERİN 
VE KÜLTÜR SANATIN MERKEZİ 
OLDU

Ramazan etkinliklerinin 
ikinci haftası sonrası açıkla-
malarda bulunan Çatalca Bele-
diye Başkanı Mesut Üner; ‘’Ra-

mazan etkinliklerimizin ikinci 
haftasında da Çatalca halkımı-
zın 7’den 77’ye neşesine ve eğ-
lencesine şahit olmanın sevin-
ci anlatılmaz yaşanır. Ramazan 
vesilesiyle azda olsa ilçe halkı-
mızın neşesi ve eğlencesine des-
tek olduysak ne mutlu bizlere. 
Çatalca artık gerek yaptığımız 
yatırımlar gerekse gerçekleştir-
diğimiz etkinliklerle adeta böl-
gemizin kültür – sanat etkinlik 
merkezi oldu. Ramazan gecele-
ri programlarımıza halkımızın 
göstermiş olduğu ilgi ve alakaya 
sonsuz teşekkür ederim. Daha 
nice etkinliklerde halkımızla 
birlikte olma umudu ve dileğiy-
le kalın sağlıcakla.’’ dedi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Cumhurbaşkanı Yardımcı-
sı Cevdet Yılmaz, Esenyurt’ta 
Vanlılar İftar Programı’na katıl-
dı. Esenyurt Nikah Sarayı’nda 
gerçekleştirilen iftar programı-
na Yılmaz’ın yanı sıra Millet-
vekilleri, İlçe Başkanı Harun 
Özer,  AK Parti Esenyurt Beledi-
ye Başkan Adayı Hamit Öncü, 
Van’ın kanaat önderleri, Der-
nek Başkanları, temsilcileri ve 
birçok vatandaş katıldı. Proto-
kol konuşmalarının ardından 
iftar yapılması sonrası program 
sona erdi.

YILMAZ: HER ZAMAN 
ÖTEKİLEŞTİRMEYE KARŞI 
OLDUK

Programda konuşan Yılmaz, 
“Bölgenin bir evladı ve sizin bir 
kardeşiniz olarak sıklıkla Doğu 
ve Güneydoğu’ya ziyaretler ger-
çekleştiriyorum. Hemşerileri-
mizle bir araya geliyorum. Geç-
tiğimiz hafta Sayın Cumhur-
başkanımız ile Van mitingin-
deydik. Oradan Hakkari’ye git-
tik. Kar ve yağmur yağarken if-
tar vakti Hakkari’de miting 
yaptık. Oralardan da sizlere se-
lamlar getirdim. ‘Fizanlı olsak 
bile gönlümüz Van’a düşer.’ di-
yen Cumhurbaşkanımızın da 
sizlere en kalbi selamlarını ilet-
mek istiyorum. Vanlılar ile gö-
nül birliğimizin ve beraberliği-

mizin daim olmasını Cenab-ı 
Allah’tan niyaz ediyorum. De-
ğerli kardeşlerim hem merkez-
de hem de yerelde siyaset anla-
yışımızın odağında millet var. 
Milletimize hizmet etmek var. 
Türkiye son 21 yılındaki tüm 
atılımlarını eser ve hizmet si-
yaseti ile gerçekleştirmiştir. 
Bunu en iyi bilen illerden biri 
Van’ımızdır. Cumhurbaşkanı-
mızın liderliğinde demokrasi ve 
kalkınma hamlelerimizden isti-
fade etmeyen ne bir karış vatan 
toprağı ne herhangi bir fert bu-
labilirsiniz. Terör tehdidini sı-
nırlarımızın dışına atmamız-
la birlikte şehirlerimizde çok 
şükür huzur ve çok önemli iyi-

leşmeler var. Özgürlükler ala-
nında demokratik kazanımlar-
la bugün şehirlerimiz huzur ve 
emniyet içinde. Yaratılanı ya-
ratandan ötürü sevmek anlayı-
şı ile nerede bir ihtiyaç sahibi 
varsa elinden tutmanın, nerede 
bir sorun varsa çözmenin gay-
retinde olduk. Çünkü biz şuna 
inanıyoruz; her kim insanla-
rı etnik kökenine göre ayırıp 
bölgecilik yapıyorsa bu mille-
tin huzurunu istemiyor demek-
tir. Her türlü ayrımcılığa ve öte-
kileştirmeye karşı olduk ve kar-
şı olmaya devam edeceğiz inşal-
lah. Bizim Kürt vatandaşları-
mızla ve onların sorunlarıyla il-
gilenmek için de başka bir ara-

cıya ihtiyacımız yok. AK Parti, 
Kürtlerin partisidir. Her zaman 
Kürt vatandaşlarımız AK Parti-
ye sahip çıktılar ve bundan son-
ra da sahip çıkacaklar. Biz de 
Kürt vatandaşlarımızın sorun-
larını doğrudan onlarla konuşa-
rak onların hizmetinde olmaya 
devam edeceğiz. Cumhurbaşka-
nımız, ‘Biz insanlara, halkımı-
za efendilik yapmak için gelme-
dik. Onlara hizmetkar olmaya 
geldik’ diyor. Vanlı hemşerileri-
mizin de Türk olsun, Kürt olsun 
hangi etnik gruptan olursa ol-
sun. Hepsinin hizmetkarıyız ve 
hizmetkarı olmaya devam ede-
ceğiz” dedi.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Çatalca’da Ramazan
neşesi tavan yaptı

Cevdet Yılmaz, Vanlılarla 
iftarda buluştu

Döneme uygun etkinlikler Çatalca’daki coşkuyu doruklara çıkarmaya devam ediyor. Çatalca Belediye Başkanı Mesut Üner’in ilçe 
halkına armağan ettiği Ramazan sokağında etkinlikler büyük bir eğlence ve neşeyle ikinci haftayı da geride bıraktı.

Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz, 
Esenyurt’ta Vanlılar İftar Programı’na katıldı. 
Yılmaz, “AK Parti, Kürtlerin partisidir. Biz her za-
man ötekileştirmeye karşı durduk” dedi.

Adrenalinin adresi Kartal olacak!
Prestijli projeleriyle Kartallıları heyecanlandıran Mimar Hüseyin Karakaya, adrenalin ve ma-
cera tutkunlarının da uykularını kaçıracak. Adrenalin tutkunları Kartal’da buluşacak.

AK Parti Kartal Belediye Baş-
kan Adayı Mimar Hüseyin Karaka-
ya, Kartal’ı değiştirmeye ve cazi-
be merkezi haline getirme-
ye kararlı. Birbirinden 
prestijli, göz dolduran 
projeleriyle Kartal’ı 
yönetmeye aday 
olan Mimar 
Karakaya’nın 
ajandasında 
macera tutkun-
larının uykula-
rını kaçıracak 
projeler de bulu-
nuyor. 

Macera parkuru 
oluşturacak olan Ka-
rakaya, aynı zamanda 
Off-Road parkuru ve ya-

maç paraşütü merkezini de Kartal’a 
kazandıracak.

MACERA SPORLARI TEŞVİK 
EDİLECEK

Aydos Ormanı’nı 
Kartallıların hizme-

tine açmaya karar-
lı olduğunu söy-
leyen Karakaya, 
“Bu parkur, ad-
renalin tutku-
nu Kartallı va-
tandaşlarımızın 
doğa ile iç içe, 

heyecan verici 
aktivitelerine olan 

ilgilerini destek-
leyecek bir alan ola-

cak. Ayrıca, bu parkur 

Kartal’ı spor severlerin odağı haline 
getirecek bir proje olacak. Bu pro-
je ile hem spor aktivitelerini teşvik 
etmeyi hem de doğa ile iç içe olabi-
lecek bir alan yaratmayı hedefliyo-
ruz” dedi.

KARTAL, YAMAÇ PARAŞÜTÜNÜN 
MERKEZİ OLACAK

Diğer yandan kendisinin pa-
raşütçü olduğunu her fırsatta dile 
getiren Mimar Karakaya, “Bir pa-
raşütçü olarak gökyüzünün eşsiz 
manzarasını her Kartallının gör-
mesini arzu ediyorum. İstanbul’un 
en yüksek noktası olan Aydos’u ve 
Kartal’ı yamaç paraşütünün mer-
kezi yapmayı planlıyoruz” ifadele-
rini kullandı.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Yeniden Refahlılar 
Küçükçekmece’de 

iftarda buluştu
2023 genel seçimlerinde kamuoyundaki bilinirlik-
lerini ciddi anlamda yükselten Yeniden Refah Par-
tisi, yerel seçimlerde de belirleyici parti olma yo-
lunda. Yeniden Refah Partisi Küçükçekmece’de bir 
iftar programı düzenledi.

Yeniden Refah Parti-
si İstanbul ve Küçükçekme-
ce ilçe teşkilatı üyeleri, Kü-
çükçekmece Belediyesi Nikah 
Sarayı’nda düzenlenen  iftar 
programında bir araya geldi.

İftar yemeğine Yeniden 
Refah Partisi İstanbul Büyük-
şehir Belediye Başkan Adayı 
Mehmet Altınöz, Küçükçek-
mece Belediye Başkan Adayı 
Mehmet Yavan, MKYK üye-
leri,  meclis üyesi adayla-
rı,  birçok STK ve dernekle-
rin temsilcileri katıldı. Prog-
rama Küçükçekmeceli vatan-
daşlar da büyük ilgi gösterdi.

ALTINÖZ’DEN BİRLİK MESAJI
Yeniden Refah Partisi İs-

tanbul Büyükşehir Belediye 

Başkan Adayı Mehmet Altı-
nöz ve Küçükçekmece Beledi-
ye Başkan Adayı Mehmet Ya-
van, iftar programında va-
tandaşlarla tek tek ilgilene-
rek, çocuklara oyuncak he-
diye etti. İftar yemeğinden 
sonra  programda yaptığı ko-
nuşmada Altınöz,  Ramazan 
ayının tüm Müslüman ale-
mine ve milli görüş camiası-
na birlik ve beraberlik getir-
mesini temennilerini iletti.

KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ
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İstanbul Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ekrem İmamoğ-
lu ve Beylikdüzü Belediye Baş-
kanı Mehmet Murat Çalık, KİP-
TAŞ Beylikdüzü Kırlangıç Evleri 
anahtar teslim töreninin ardın-
dan Yaşam Vadisi’nde gerçek-
leştirdikleri miting ile vatan-
daşla buluştu.

Kendisi için Yaşam 
Vadisi’nin önemine değinen 
Ekrem İmamoğlu, 2019 se-
çimlerindeki rakibi eski baş-
bakan ve TBMM Başkanı Bina-
li Yıldırım’a göndermede bulu-
narak, “Beylikdüzü’nün şu sı-
caklığını hiçbir şeye değişmem. 
Beraber yürüdük, o ceket bu-
rada çıktı. O günleri unutan-
lar son başbakana sorabilirler” 
şeklinde konuştu. Mitinge CHP 
İstanbul Milletvekilleri Turan 
Taşkın Özer ve Engin Altay, Par-
ti Meclis Üyesi Cem Aydın, CHP 
Beylikdüzü İlçe Başkanı Müla-
yim Demirtaş ve çok sayıda par-
tili katıldı. 

ÇALIK: YAPACAK ÇOK İŞİMİZ 
VAR

Beş yılda Beylikdüzü’nde 
büyük bir değişime ve yeni bir 
belediyecilik modeline imza at-
tıklarını kaydeden Beylikdüzü 
Belediye Başkanı ve CHP Adayı 
Mehmet Murat Çalık, “Bundan 
10 yıl önce Ekrem Başkanımız-
la birlikte bir yola çıktık. Kom-
şusunu düşünen, halkçı sosyal 

belediyeciliğin temellerini at-
tık. 5 sene önce Ekrem başka-
nımdan aldığımız bayrağı ile-
riye taşımak için gayret ettik. 
Beylikdüzü’nü İstanbul’un en 
güzel ilçesi, Beylikdüzülüleri en 
mutlu kent sakinleri yapmak 
için çalıştık, çabaladık. Beylik-
düzü bu süreçte çok şey kazan-
dı. Ailelerimiz yaşam vadilerini 
kazandı, Beylikdüzü İstanbul’a 
nefes oldu. Anne ve çocukları-
mız mahalle kreşlerini kazandı, 
eğitimde öncü olduk. Gençleri-
miz dört bir yanda spor tesisle-
ri kazandı, memleketimize dinç 
ve zinde nesiller kazandırdık. 
Beslenme Saati projemizle okul-
larda her bir çocuğumuzun kar-
nını doyurduk. Yeter mi? Asla 
yetmez. Yapacak çok işimiz var. 
Koşar adım ilerliyoruz, milleti-
mize hizmet etmenin gururunu 
yaşıyoruz” diye konuştu.

“SOKAĞA ÇIKAMAZ OLDULAR”
İstanbul’un AK Parti ada-

yı Murat Kurum’a yönelik eleş-
tirilerde bulunan Başkan Çalık, 
“Şimdi sizlerden bu maratona 
devam etmek için beş yıl daha 
destek istiyoruz. Beylikdü-
zü metrosu projesinde olduğu 
gibi, önümüze çıkarılan engel-
lerde de arkamıza komşularımı-
zı alarak hakkımızı sonuna ka-
dar aradık. Biz bir anlayış dev-
rimi gerçekleştirdik. Komşu-

suyla karşı karşıya gelen değil, 
komşusuyla konuşan, birlik-
te üreten, birlikte yöneten yeni 
nesil bir belediyecilik başlattık. 
Hani bazıları ayağının tozuy-
la İstanbul’a geldiğinde sokağa 
çıkamaz oldu hatırlıyor musu-
nuz? O günden beri halkın içi-

ne karışamıyorlar. Gittikleri her 
sokakta canını yaktıkları, mağ-
dur ettikleri biri var. Biz kim-
senin ahını almadık, kimse-
nin bedduasını almadık. En bü-
yük gurur budur. Beylikdüzü’ne 
çok şey kazandırdık. Beylikdü-
zü, İstanbul’a çok şey kazandır-
dı. En önemlisi Beylikdüzü, 16 
milyon İstanbulluya Ekrem baş-
kanımızı kazandırdı” dedi.

“TAM YOL İLERİ DİYORUZ”
Konuşmasının sonunda İBB 

Başkanı Ekrem İmamoğlu için 
destek isteyen Çalık, “Ekrem 
İmamoğlu bizim göğsümüzü 
kabarttı. Beylikdüzü’nden çı-
kan bir başkan, tüm Türkiye’ye 
yerel yöneticilik dersi verdi. 
Pandemiyle mücadelede, 6 Şu-
bat depremlerinde, ekonomik 
krizde, her türlü zorlukta halk-
tan yana, haktan yana bir lider-
lik gösterdi. Bu memleketin ço-
cuklarına her şey çok güzel ola-
cak dedirtti. Bu ülkenin genç-
lerine umut oldu. İstanbul’un 
annelerine sahip çıktı. Ailele-
rin, hanelerin yardımına koş-
tu. Bütün ilçelere ve İstanbullu-
lara eşit hizmet dönemini baş-
lattı. Oy varsa hizmet var di-
yenlerden olmadı. Aklın yolu 
İmamoğlu diyor, milletin gön-
lü İmamoğlu diyor, Atacağımız 
oylar çocuklarımız için, emek-
lilerimiz için. Atacağımız oy-
lar annelerimiz için, gençleri-
miz için. Atacağımız oylar Bey-

likdüzü için, İstanbul için. Bu 
uzun maratonu birlikte koşma-
ya devam edeceğiz. Rotamız 
Cumhuriyet, “Pusulamız Bey-
likdüzü” olmaya devam edecek. 
Bu nedenle hep birlikte, “Tam 
Yol İleri” diyoruz” ifadelerini 
kullandı. 

“BU ŞEHRİ RANTÇILARIN 
ELİNDEN KURTARDIK”

Beylikdüzü Belediye Başka-
nı Mehmet Murat Çalık’ın ar-
dından konuşan İBB Başka-
nı Ekrem İmamoğlu, Beylik-
düzü Yaşam Vadisi’nin kendisi 
için önemine değinirken, “Tari-
hi bir yerdeyiz. Beylikdüzü Ya-
şam Vadisi İstanbul’daki büyük 
değişimin simgelerinden biri-
si. 2017’de burayı açtığımız ta-
rih olan 19 Mayıs, zihniyet dev-
riminin başladığı tarihtir. Hal-
ka ait olanı halka vermenin en 
güzel, en somut hali Yaşam Va-
disi olmuştur. Burası muazzam 
bir motivasyon alanıdır. Bura-
yı ve İstanbul’daki daha birçok 
alanı rantçıların elinden kur-
tardık. Halkımıza teslim ettik. 
14 yeni Yaşam Vadisini de yeni 
dönem için hazırlıyoruz. Bura-
yı ve İstanbul’un 21 noktasını 
daha o rantçıların elinden kur-
tardık. Asıl sahibine yani va-

tandaşa teslim ettik. Etmeye 
devam edeceğiz” şeklinde ko-
nuştu. 

“31 MART’TA TARİHE 
GÖMECEĞİZ”

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan’ın “Biz İstanbul’a 
ihanet ettik” sözlerine atıfta 
bulunan İmamoğlu, “Sizden al-
dığımız güçle İstanbul’un dört 
bir yanına bu vadileri yaptık 
ve yapmaya devam ediyoruz. 
İstanbul’un her yerini yaşam 
vadileri ve kent ormanlarıyla 
misli misli büyüttük, büyüte-
ceğiz. Başka bir dönem yaşıyo-
ruz. 2019’da kötü zihniyet dev-
rini kapattık, şimdi 31 Mart’ta 
tarihe gömeceğiz. Bizim yaptı-
ğımızı onlar yapamazdı ki yap-
madılar zaten. Onlar israfçı, 
onlar rantçı, biz ise icraatçıyız, 
biz halkçıyız. Onlar kendileri 
bile itiraf ettiler. Onlar ihanet-
çiyiz demediler mi? Onların ru-
hunda ihanet bizim ruhumuz-
da merhamet var. Bu şehrin is-
rafçılara ve rantçılara kaybede-
cek bir saniyesi bile yok” sözle-
rini sarf etti. 

“SEÇİMİ KAZANMAK İÇİN 
BİNBİR TAKLA ATARLAR”

Tekrarlanan 2019 seçimle-
rini hatırlatan İmamoğlu, AK 
Parti’ye ve dönemin hükümeti-
ne yönelik “Hırsız dediler utan-
madan. Daha öteye gittiler çal-
dılar dediler, sandıklarda terö-
rist var dediler, 700 terörist tes-
pit ettik dediler. Bunları unut-
mayalım çünkü onlar için bun-
ları söylemek dünyanın en ko-
lay işi. Birine durup durur-
ken hırsız denir mi çaldı denir 
mi? Seçimden sonra da ‘siyase-
ten söyledik’ dediler. Seçimi ka-
zanmak için bunlar binbir tak-
la atarlar. İşte o anlayışa son ve-
receğiz. Vatandaşımıza zarar 
veren, demokratik hakkını yok 
sayan, milli iradeye karşı duran 
anlayışa son vereceğiz” eleştiri-
lerinde bulundu.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Esenyurt Belediye Başka-
nı Kemal Deniz Bozkurt, Kent 
Konseyi Yönetimi ve Esenyurt 
Amatör Spor Kulüpleri ile iftar 
programında bir araya geldi. 
Esenyurt Kültür Merkezi’nde 
gerçekleşen programa Kent 
Konseyi Başkanı Mehmet Hani-
fi Kaya, Esenyurt Amatör Spor 
Kulüpleri Birliği Başkanı El-
van Arslan, belediye başkan 
yardımcıları, birim müdürle-
ri ve aileler katılım sağladı. Ra-
mazan maneviyatının ve bir-
lik beraberlik ruhunun derin-
lemesine hissedildiği akşam-
da, Kur’an-ı Kerim tilavetinin 
ardından dualar edildi, oruç-
lar açıldı. 

BOZKURT: BİZİM 
COĞRAFYAMIZIN EN GÜZEL AYI

Ramazan ayının birleştiri-
ci gücüne dikkat çeken Başkan 
Bozkurt şunları söyledi; “Kent 
Konseyi Başkanımız, Spor Ku-
lüpleri Başkanımız, çok değerli 
Kent Konseyi’nin yürütme ku-
rulu üyeleri, spor kulüplerimi-
zin yürütme kurulu üyeleri ve 
değerli sporcular hoş geldiniz, 
sefalar getirdiniz. İçinde bu-
lunduğumuz ay bizim coğraf-
yamızın en güzel ayı. Birliğin, 
beraberliğin pekiştiği, dertleş-
tiğimiz, acılarımızı konuştu-
ğumuz, varlıklarımızı paylaş-

tığımız bir ay, çok özel bir ay. 
Anadolu’nun kültürüyle bü-
tünleşince daha anlamlı olu-
yor. Orucumuzu komşularımız-
la, arkadaşlarımızla, dostları-
mızla, meslektaşlarımızla açı-
yoruz. Ben de bu gün sizlerle ol-
maktan çok mutluyum. Allah 
kimseyi açlıkla sınamasın. Hiç 
kimse boynu bükük evlatları-
nın yanına gitmesin. Allah hiç 
kimseyi zorda bırakmasın. Var-
lığımızda, birliğimizde, dirli-
ğimizde her şeyimizi paylaşa-
lım. Birbirimize olan saygımız 
ve sevgimiz artarak geleceğe 
umutla yürüyelim.” 

“BÜYÜK BAŞARILAR ELDE 

EDEREK BURAYA KADAR 
GELDİK”

Esenyurt Belediye Başka-
nı Kemal Deniz Bozkurt şöy-
le devam etti; “Değerli hemşe-
rilerim; ben de 5 yıldır beledi-
ye başkanlığı görevini yürütü-
yorum sizlerin de desteği ile. 
Bu güne kadar bana vermiş ol-
duğunuz destek için sonsuz te-
şekkür ediyorum. Zira zor bir 
tabloyu devralmıştık. Önem-
li aşamaları geçtik. Yüzümü-
zün akıyla, kimseye mahcup ol-
madan, arkada büyük bir en-
kaz bırakmadan, çok büyük ba-
şarılar elde ederek buraya kadar 

geldik. Aslında yapmak istedi-
ğim, planladığım çok şey vardı. 
Ben onları projelendirmiştim 
ama partimiz başka bir arkada-
şı aday olarak tercih etti. Do-
layısıyla karşınıza aday olarak 
çıkmıyorum. Umuyorum Esen-
yurt için hayırlısı olur. Uma-
rım başlanan projeler devam 
eder, Esenyurt’un çocukları ge-
leceğe umutla bakar. Ben siz-
lerden helallik istiyorum, ken-
di adıma hakkımı da sizlere he-
lal ediyorum. Esenyurt’a hiz-
met etmek benim için bir onur-
dur. Hem kişisel gelişim açısın-
dan bana yararı oldu hem de 
yaşarken topluma faydalı olma-
nın bir fırsatını yakalamış ol-
dum. Birçok gencin, çocuğun o 
güzel bakışlarına layık olmaya 
çalıştım. Onlar o güzel bakışla-
rı ile beni abileri, amcaları gibi 
kabul ettiler. Benim için çok 
değerli, unutulmaz güzel an-
lar yaşadım. O yüzden ben çok 
mutluyum bu süreci yaşamış 
olduğum için. İnşallah bundan 
sonraki süreçlerde de yine ülke-
me faydalı olmaya devam ede-
ceğim. Ben tekrar içinde bulun-
duğumuz Ramazan ayının her-
kese hayırlar getirmesini te-
menni ediyorum. Hepinize sev-
giler, saygılar sunuyorum. Gü-
zellikler sizinle olsun.”

KAYA: KEMAL BAŞKANIMIZ 
ÖZVERİLİ BİR ŞEKİLDE ÇALIŞTI

Başkan Kemal Deniz 
Bozkurt’a Esenyurt’a kattığı de-
ğerlerden ve hizmetlerden do-
layı plaket takdimi yapan Esen-
yurt Kent Konseyi Başkanı 
Mehmet Hanifi Kaya ise şunları 
söyledi: “Sizleri Esenyurt Kent 
Konseyi adına saygı ve sevgiyle 
selamlıyorum. Kemal Başkanı-
mız daha yaşanılabilir bir Esen-
yurt için 5 yıldır olağan üstü 
bir gayretle yaşam konforumu-
zu artırmak için özverili bir şe-
kilde çalıştı. Her şeyden önce 
Esenyurt’a yaptığı hizmetler ile 
Esenyurt Kent Konseyi’ne yar-
dımı ve desteği sebebiyle hepi-
nizin huzurunda kendisine ayrı 
ayrı teşekkür ediyorum. Saygı-
larımı sunuyorum.”
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Çalık: Beylikdüzü Yaşam Vadileri ile 
İSTANBUL’A NEFES OLDU

Beylikdüzü Belediye Başkanı 
Mehmet Murat Çalık

İstanbul Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem İmamoğlu

İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu ve 
Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet Murat Çalık, Yaşam 
Vadisi’nde gerçekleştirdikleri miting ile ilçe halkına seslendi.

Esenyurt’u birlikte yönetenler iftarda buluştu
Esenyurt Kent Konseyi 

yönetimi ve Esenyurt Amatör 
Spor Kulüpleri ile iftar 

programında bir araya gelen 
Başkan Bozkurt; “Bu güne 

kadar bana vermiş olduğunuz 
destek için sonsuz teşekkür 

ediyorum. İyi ki varsınız, iyi ki 
Esenyurtluyuz.” dedi.

Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat’ın da katıldığı prog-
rama büyük bir katılım sağlandı. İftar yemeğinin ardından, 
Beşiktaşlı komşular Telgrafın Telleri adlı orta oyunu gösterisi-
ni izleyerek keyifli bir zaman geçirdiler.

‘TELGRAFIN TELLERİ’ BEĞENİYLE İZLENDİ
Ramazan ayı boyunca devam eden Beşiktaş Belediyesi’nin 

geleneksel iftar etkinlikleri, bu kez Beşiktaş Evlendirme 
Dairesi’nin yan tarafındaki alanda gerçekleşti. Türkali, Viş-
nezade, Muradiye, Cihannüma ve Abbasağa Mahalleleri’nde 
yaşayan komşuların bir araya geldiği etkinlikte, iftar sonrası 
Telgrafın Telleri adlı ortaoyunu izlendi.

AKPOLAT: FARKLI İNANÇLARIN HUZURLA YAŞADIĞI İLÇEYİZ
Beşiktaş Belediye Başkanı Rıza Akpolat, programın sonun-

da yaptığı konuşmada, “Burada sizlerle bir arada olmaktan 
büyük mutluluk duyuyorum. Allah tuttuğumuz oruçları ka-
bul etsin. Beşiktaş, farklı inançlara sahip insanların bir ara-
da huzur içinde yaşadığı bir ilçe. Bizler de bu birlikteliği ve hu-
zuru pekiştirmek için çalışıyoruz. Ramazan, birlik ve beraber-
lik ayıdır. Birbirimize saygı ve sevgiyle yaklaşarak bu güzel at-
mosferi devam ettirelim.” ifadelerini kullandı.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Beşiktaş’ta 
gelenek 
bozulmadı

Beşiktaş Belediyesi, Türkali, Vişnezade, Muradiye, Ci-
hannüma ve Abbasağa Mahalleleri’nde yaşayan ilçe sa-
kinleri için özel bir iftar etkinliği düzenledi.
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Eyüpsultan Belediye Başka-
nı Deniz Köken, göreve geldiği 
günden itibaren Eyüpsultan’da 
bulunan bütün okullara doku-
nuyor. Eğitime verilen destek-
ler sayesinde ilçede okul sayısı-
nın yeterli düzeye gelerek yakın 
zamanda tekli eğitim sistemine 
geçileceğini de belirten Başkan 
Deniz Köken, bu yatırımlar-
la Eyüpsultan’da eğitim ve kül-
tür sanata adeta çağ atlatıyor. 
Köken, Refhan Tümer Lisesi ve 
Refhan Tümer İlkokulu ile bir-
likte Gostivar Eyüpsultan Kül-
tür Evi’nin müjdesini verdi.

“TEMELİ YAKIN ZAMANDA 

ATILACAK”
 Köken Alibeyköy’de bulu-

nan Refhan Tümer Lisesi ve 
Refhan Tümer İlkokulu ile ilgi-
li mülkiyet sorununun çözüldü-
ğünü, ihalesinin tamamlandı-
ğını ve çok kısa süre sonra te-
mellerinin atılacağı müjdesi-
ni verdi.

DAHA SAĞLIKLI VE GÜVENLİ 
YAPIYA SAHİP OLACAK

İnşaatları tamamlandığında 
depreme dayanıklı, daha sağ-
lıklı ve modern bir yapıya sahip 
olacak lise ve ilkokulda öğrenci-
ler daha güvenli bir şekilde eği-
timlerini sürdürecek.

BİN 60 ÖĞRENCİ KAPASİTELİ 
İLKOKUL

Refhan Tümer İlkokulu’nda 
32 adet derslik, ilkokul bünye-
sindeki anaokulu bölümünde 
ise 5 adet derslik olacak. 2 bin 
52 metrekare alan üzerine inşa 
edilecek olan ve toplam bin 60 
öğrenci kapasiteli ilkokul ile 
anaokulunda FETEMM (fen bi-
limleri, teknoloji, mühendis-
lik ve matematik), müzik, sa-
lon sporları ve görsel sanatlar 
atölyeleri, özel eğitim sınıfları, 
destek eğitim sınıfları, kütüp-
hane, kantin/yemekhane, kon-
ferans salonu ve spor salonu bu-

lunacak.

KÜLTÜR EVİ DE GELİYOR
Köken daha sonra “Gostivar 

Eyüpsultan Kültür Evi” projesi-
ni hayata geçireceği müjdesini 
de verdi.

“HER COĞRAFYAYA HİZMET 
VERDİK”

Köken, şunları söyledi: 
“Kars’tan Gostivar’a ka-

dar, hem Anadolu coğrafyasın-

da hem de farklı coğrafyalar-
da ziyaretlerde bulunduk hem 
de hizmet verdik. Bu 5 yıllık sü-
reçte pandemiye rağmen iki 
defa Gostivar’a gittik. Bir iftar 
da yaptık orada. İnşallah şim-
di de oraya bir kültür merkezi 
temel atması sonra da açılışına 
gideriz. İmkânımız olduğu öl-
çüde her tarafa yetmeye gayret 
ettik, bundan sonra da öyle ola-
caktır.”

“MİSAFİRHANE, MÜZE VE 
KAFESİYLE BİR KÜLTÜR EVİ”

Ayrıca kültür evinde bir de 
misafirhane olacağına dik-
kat çeken Başkan Deniz Köken, 
“İstanbul’dan, Eyüpsultan’dan, 
Alibeyköy’den oralara gezme-
ye giden, kalacak yeri olmayan 
vatandaşlarımıza bir üst katı-
nı geçici olarak misafirhane ya-
palım dedik. Üstünü misafir-

hane, altında da müze ve kafesi 
olan bir kültür evi yapalım de-
dik. Hem buranın hem oranın 
anılarını biriktirip orada sergi-
lemek istiyoruz. Böyle bir mer-
kezin protokolleri yapıldı, Gos-
tivar Belediyesi’nden yer tahsisi 
yapıldı” diye konuştu.

TÜRKÇE EĞİTİM VEREN OKULA 
SPOR SALONU

Bu arada Gostivar’da bulu-
nan ve Türkçe eğitim veren Mus-
tafa Kemal İlköğretim Okulu ile 
ilgili de projelerinin olduğunu 
sözlerine ekleyen Başkan Deniz 
Köken şöyle konuştu: “Bu da çok 
önem verdiğimiz bir konu. Türk-
çe eğitim verilen bir okul burası. 
Onun da iç tasarımına çok des-
teğimiz oldu. Arka tarafına da 
okulun kullanacağı bir spor sa-
lonu hizmete açacağız.”
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Kartal Belediyesi’nin ilçe ge-
nelinde yaptığı mahalle iftarları-
na katılan Başkan Gökhan Yüksel, 
Hürriyet, Soğanlık, Yakacık Çar-
şı ve Esentepe Mahallesi’nde kuru-
lan iftar sofrasında Kartallılar ile 
bir araya geldi. Başkan Yüksel, be-
lediye personeli ve aileleri ile Kar-
tal Ekolojik Pazar Alanı’nda yapı-
lan iftar yemeğinde de çalışanlar-
la buluştu.

KARTAL’DA İFTAR SOFRASI 
MAHALLELERDE KURULDU

Kartal Belediyesi’nin ilçe gene-
linde yaptığı mahalle iftarı bu kez 
Hürriyet, Soğanlık, Yakacık Çar-
şı ve Esentepe Mahallesi’nde ya-
pıldı. Kartal Belediyesi Sosyal İşler 
Müdürlüğü’nün Ramazan ayı do-
layısıyla başlattığı iftar sofrasın-
da Kartallılar bir araya geldi. Hür-
riyet Mahallesi Gazanfer Bilge Par-
kı yanındaki sokakta, Soğanlık Fa-
tih Boylan Parkı yanındaki so-
kakta, Yakacık Çarşı ve Esentepe 
Mahallesi’nde iftar sofrası kurul-
du. Kartal Belediyesi’nin verdiği if-
tar yemeği ile oruçlarını açan va-
tandaşlar, müezzin Vedat Özbaş’ın 
okuduğu duaya da eşlik etti. Kartal 
Belediye Başkanı Gökhan Yüksel de 
iftar yemeğine katılarak orucunu 
komşularıyla birlikte açtı ve onlarla 
sohbet etti.

RAMAZAN ETKİNLİKLERİNE 
ÇOCUKLAR YOĞUN İLGİ GÖSTERDİ

İftar yemeklerinin ardından, 
hem çocuklara hem de yetişkinle-
re yönelik Ramazan etkinlikleri de 
düzenlendi. Geçtiğimiz hafta hava 

muhalefeti nedeniyle bu haftaya er-
telenen iftar etkinliklerinde çocuk-
lar Karagöz ve Hacivat gösterisine 
büyük ilgi gösterdi. İftar yemeğine 
katılan Kartal Belediye Başkanı Gök-
han Yüksel ile fotoğraf çektirmek 
için yarışan minikler için pamuk şe-
ker ve patlamış mısır dağıtımının 
yapıldığı stantlar da kuruldu. 

YÜKSEL, BELEDİYE PERSONELİ İLE 
İFTAR YEMEĞİNDE BULUŞTU

Kartal Belediye Başkanı Gökhan 
Yüksel, belediye personeli ve ailele-
ri ile iftar yemeğinde bir araya gel-
di. Kartal Ekolojik Pazar Alanı’nda 
gerçekleşen iftar yemeğinde, çalı-
şanlarla buluşan Gökhan Yüksel, 
“Ramazan ayında ailemizle birlik-
te bugün yine bir aradayız. Tuttu-
ğunuz oruçları Allah kabul etsin.” 
dedi.  

İftar yemeğine Başkan Gök-
han Yüksel’in yanı sıra, Cumhuri-
yet Halk Partisi Genel Merkez Parti 
Meclis Üyesi Müslim Sarı, CHP Kar-

tal İlçe Başkanı Mert Polat ve yöne-
timi, Meclis Üyeleri, Başkan Yar-
dımcıları, Birim Müdürleri, beledi-
ye bünyesinde çalışan personel ve 
aileleri katıldı.

İftar sonrası tüm masaları geze-
rek selamlaşan ve belediye çalışan-
ları ile sohbet eden Başkan Gökhan 
Yüksel, “Çok kıymetli mesai arka-
daşlarım, sevgili ailem, hoş geldi-
niz. Ramazan ayında ailemizle bir-
likte bugün yine bir aradayız. Tut-
tuğunuz oruçları Allah kabul et-
sin. Büyük ailemin her biri kıymet-
li fertleri; İnşallah 31 Mart’tan son-
ra da birlikte çalışmaya devam ede-
ceğiz. Her birimiz her gün Kartal-
lı komşularımıza hizmet etmek için 
çalışıyor, onlara hizmet götürüyo-
ruz. İnşallah bundan sonra da her 
zamanki gibi güler yüzlü hizmet 
anlayışı ile Kartalı güzelleştirmeye 
devam ederek halkımıza hizmet et-
meye devam edeceğiz.” ifadelerini 
kullandı.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Eyüpsultan’da öncelik 
eğitim ve kültürel gelişim

Başkan Yüksel iftarda da sonrasında da 

KOMŞULARIYLA BiRLiKTE

Eyüpsultan Belediye Başkanı Deniz Köken Eyüpsultan’da eğitimden spora, sağlıktan günlük yaşama, her alanda yeni projeleri birer birer haya-
ta geçiriyor. Alibeyköy’de bulunan Refhan Tümer Lisesi ve Refhan Tümer İlkokulu ile ilgili mülkiyet sorununun çözüldüğü, ihalesinin tamamlan-
dığı ve çok kısa süre sonra temellerinin atılacağı müjdesi verilirken ayrıca Gostivar Eyüpsultan Kültür Evi’nin de yolda olduğu açıklandı.

Kartal Belediye Başkanı Gökhan Yüksel, Ramazan ayının gelmesiyle birlikte 
her akşam iftar sofrasında Kartallı komşuları ile bir araya geliyor.

Eyüpsultan Belediye Başkanı 
Deniz Köken
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Çebi, Kars-Ardahan-Iğdırlılar ile buluştu;Çebi, Kars-Ardahan-Iğdırlılar ile buluştu;

“Demokrasinin temeli 
yerel yönetimi iyi seçin”
Kartal Belediye Başkanı Gökhan Yüksel, Ramazan ayının gelmesiyle birlikte 
her akşam iftar sofrasında Kartallı komşuları ile bir araya geliyor.

Küçükçekmece Belediye Başkanı Ke-
mal Çebi, Kars-Ardahan-Iğdır (KAI) Der-
nekler Federasyonu iftarına katıldı.

Küçükçekmece’de Ramazan bereketi 
paylaşılıyor. Kars-Ardahan-Iğdırlı hem-
şeriler, Küçükçekmece Belediye Başkanı 
Kemal Çebi ile bir iftar programında bu-
luştu.

Küçükçekmece Belediye Başkanı Ke-
mal Çebi iftara katılanları selamlayarak 
başladığı konuşmasında önemli mesaj-
lar verdi.

ÇEBİ: ÜLKEMİZ ARTIK DAHA FAZLA 
İHTİYAÇ SAHİBİ İNSANA SAHİP

Kürsüden Kars-Ardahan-Iğdırlı va-
tandaşlara seslenen Çebi, “Sanırım bu 
en kalabalık iftarımız. Kars-Ardahan-
Iğdır’da kalan yok herhalde herkes bura-
da. Bu kültür birliği ve dayanışma için 
hepinize teşekkür ediyorum. Bu müba-
rek ayı birlikte icra etmeye çalışıyoruz. 
Ramazan Ayı ‘arınma’ ayıdır. Dar gelir-
lileri hatırladığımız ve bu sofralara otur-
maya imkanı olmayanların eşitlendi-
ği bir zamandır Ramazan Ayı. Tüm İs-
lam alemine hayırlı olsun. Sizlerden ri-
cam bu ay daha fazla kişiyle birlikte olup, 
daha fazla kişiyle ekmeğinizi paylaşma-
nızı istiyorum. Ülkemiz gittikçe fakirle-
şiyor ne yazık ki. Daha fazla mağdur in-
san ortaya çıkıyor. Çalışanların bile ihti-
yaç sahibi haline geldiği son yıllarda ar-
tık görüyoruz ki birbirimizi daha çok kol-
lamamız gerekiyor.” dedi.

“AYAKKABI SEÇERKEN BİLE BİRKAÇ 
MAĞAZAYA BAKIYORUZ”

Yerel yöneticileri belirlemekte ne ka-
dar dikkat edilmesi gerektiğine vurgu ya-
pan Çebi, “Bu ayın sonunda 31 Mart ye-
rel seçimleri var. Fazla siyasete girmeden 
bir iki dileğimi paylaşmak istiyorum. 

31 Mart’ın ülkemize dönüşüm sağlaya-
cak bir milat olmasını diliyorum. Bu se-
çimin ötekileştirilenlerin, ihtiyaç sahip-
lerinin seçimi olmasını istiyorum. Hu-
kukun üstünlüğünün başlayacağı bir dö-
nemin geçiş süreci olmasını diliyorum 
bu her ne kadar yerel seçim de olsa. Ül-
kesini, bayrağını düşünen, yoksuldan ve 
mağdurdan yana olan belediye başkanla-
rının seçilmesini diliyorum. Hangi par-
tiden olursa olsun bu insanlarla ülkemiz 
ayağa kalkacaktır. Sizlerden belediye baş-
kanlarını seçerken daha ince ve sık doku-
manızı istiyorum. Örneğin çocuğumu-
za ayakkabı alırken bile en az 3 mağaza 
geziyoruz. Şimdi önümüzdeki 5 yılda de-
ğiştirmeyeceğimiz yöneticimizi seçerken 
de aynı hassasiyetle araştırma yapmanı-
zı istiyorum. Yerel seçimler demokrasi-
nin beşiğidir. Demokrasiyi geliştirecek 
ve güçlendirecek belediye başkanlarını 
özenle seçin. 31 Mart’ın ülkemize hayır-
lı olmasını dileyerek, başka toplantılar-
da yeniden buluşmak üzere hoşçakalın.” 
ifadelerini kullandı.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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Küçükçekmece Nikâh 
Sarayı’nda yapılan iftar progra-
mına katılım yoğun oldu. İftar 
programı, birlik ve dayanışma 
mesajlarıyla dolu geçti. İfta-
ra, Küçükçekmece Belediye Baş-
kanı Kemal Çebi, CHP Meclis 
Üyeleri, Trakya Rumeli ve Bal-
kanlar Gönül Birliği Dernekleri 
Platformu, Küçükçekmece ma-
halle muhtarları ve Sivil Top-
lum Kuruluşları katıldı.

İftar programına çok sayı-
da katılımcılar vardı Trakya Ru-
meli ve Balkanlar Gönül Birliği 
Dernekleri Platformu Başkanı 
Cevdet Ateş programda konuş-
ma yaptı.

Ateş, “hepinizi saygı ve sev-
giyle selamlıyorum iftar yemeği 
programımıza hoş geldiniz, biz-
ler birlik olduğumuz zaman bu 
kadar güzel olduğumuzu tek-
rar görüyoruz, birlik beraber-
lik içerisinde olduğumuz süre-
ce zor günlerinde üstesinde ge-
liriz.” dedi.

ATEŞ: DERNEKLERİN YAŞADIĞI 
ZORLUKLAR OLDU

Trakya Rumeli ve Balkanlar 
Gönül Birliği Dernekleri Platfor-
mu Başkanı Cevdet Ateş dernek-
lerin ayakta kalma zorlukların-
dan bahsederek, “Pandemi’den 
sonra diğer derneklerde oldu-
ğu gibi bizim derneklerimizde 
de zorluklar yaşadı ayakta kal-
maya çalışan derneklerimiz de 

oldu kapananlar da oldu tabi bi-
zim birlik ve beraberlik içeri-
sinde olmamızın neticesinde 
ayakta kalan derneklerimiz de 
oldu.” dedi.

ÇEBİ’YE TEŞEKKÜR 
Ateş, “Kemal başkanımız bu 

güne kadar Balkan insanların 
yanında oldu derneklerimizin 
bu güne kadar bütün kongrele-
rine ve davetiyelerine katılmış 

biridir. İnanıyorum ki bugün-
den sonra da aynı şekilde yanı-
mızda olmaya devam edecektir 
bunun dışında bizi sevindiren 
bir olay da biz yıllardır Cumhu-
riyet yürüyüşlerini yapıyoruz 
yılardır tabi Cumhuriyet Halk 
Partisi gelmeden önce de yapı-
yorduk. Birlik içerisinde çok bü-
yük kalabalıkla gerçekleştiriyo-
ruz Cumhuriyet yürüyüşümü-
ze ilk defa bir belediye başkanı 
katılarak bizi yalnız bırakmadı 
onun için kendisine bu ‘Cum-
huriyet’ sevdasından dolayı çok 
teşekkür ediyorum.” ifadeleri-
ni kullandı. 

ÇEBİ: SİZLER ÇAĞDAŞ 
İNSANLARSINIZ

Ardından Küçükçekmece Be-
lediye Başkanı ve CHP Küçük-
çekmece Belediye Başkan Ada-
yı Kemal Çebi kürsüye gelerek 
konuşma yaptı, Çebi, “Değer-

li hemşerilerim sözlerime baş-
larken sizi sevgiyle saygıyla se-
lamlıyorum iyi ki gelmişsiniz 
bu koca salonu doldurmuşsu-
nuz birlik ve beraberliğimizi bir 
daha göstermiş oldunuz sizler 
çağdaş insanlarsınız kibar in-
sanlarsınız bundan dolayı dave-
te icap eden insanlarsınız onun 
için bu salonu doldurmanız da 
beni ayrı bir mutlu etti. Ben 
kendisine yönetim birliği kuru-
luna, gönül birliği platformuna 
bağlı olan dernek ve başkanları-
na böyle bir iftar yemeği düzen-
ledikleri için ben de onlara te-
şekkür ediyorum.” dedi. 

“ÖZGÜRLÜĞÜMÜZÜ 
CUMHURİYETE BORÇLUYUZ”

Çebi ramazan ayının önemi-
ne değindi insanların birlik ve 
beraberlik barış içerisinde oldu-
ğunu ve ramazan ayında insan-
ların ruhen ve maneviyat ola-

rak arındığını belirti.
Çebi, “Böyle toplantılar-

da siyaset konuşmayı çok uy-
gun bulmuyorum aslında biraz 
da zorlanıyorum yoksa elimde-
ki mikrofon beni, ben de onu 
seviyorum, sizlerin Cumhuri-
yetimizi koruyan kollayan de-
mokrasiyi koruyan özgürlüğü-
müzün kısıtlamasını istemeyen 
çağdaş demokrasi, laik hukuk 
devletinden yana olduğunu-
zu biliyorum. Seçimler demok-
rasimizin bize sunmuş olduğu 
bir fırsat eşitliğidir. Cumhuri-
yetimizin bize sunmuş olduğu 
bir fırsattır dolaysıyla bu seçim-
de tabi ki hizmet etmek önem-
lidir tabi ki de fakire ve maz-
luma yana emekliden yana ta-
vır gösterecek siyasetçileri iş ba-
şına getirmek hiç şüphesiz çok 
önemlidir yediğimiz yemek iç-
tiğimiz su aldığımız hava kadar 
önemli olan cumhuriyetimi-

zi koruyacak ve yüceltecek asla 
ona hiç kimse yan gözle bakma-
yacak anayasa mahkemesinin 
kararlarına sadık kalacak saygı 
duyacak hukukun üstünlüğünü 
kabul edecek ve onun için mü-
cadele edecek yeni başkanların 
yeni meclis üyelerimizin yeni 
yöneticilerimizin  31 Mart yerel 
seçimlerinde iş başına gelmesi-
ni ve seçilmesini diliyorum ve 
temenni ediyorum.

“CUMHURİYET SAYESİNDE 
MAKAMLARA GELDİK”

Çebi konuşmasını şöyle son-
landırdı;

“Bir örnek vermek istiyorum 
bu cumhuriyete hepimizin bor-
cu var en çokta benim borcum 
var ben Trabzon’un Sürmene il-
çesinin bir köyünde doğdum kı-
şın 4-5 ay çarşıya inilemiyor-
du ancak cumhuriyetimizin fır-
sat eşitliğinden istifade ederek 
bana tanımış olduğu Cumhuri-
yet okullarında okuma fırsatını 
buldum ve 58 yıldır yaşadığım 
yaşamaktan hiç gücenmediğim 
memnun olduğum ilçeme ka-
yıtlı nüfusu 1 milyona yakla-
şan İstanbul’un en büyük 2. İl-
çesi Küçükçekmece’ye Beledi-
ye Başkanı seçilme fırsatı bana 
cumhuriyet verdi bunun için 
cumhuriyete borçluyum hepi-
nize teşekkür ediyorum saygı-
larımı ve sevgilerimi sunuyo-
rum.” dedi.

Eski Ramazan gelenekleri-
nin yaşatılmaya çalışıldığı 
programda çocuklara ma-
cun, elma şekeri, pa-
muk helva gibi çeşitli 
ikramlar hediye edildi. 
Tasavvuf müziği dinle-
tisiyle devam eden İftar 
Programı, akşam ezanı 
öncesinde okunan Kuran-ı 
Kerim Tilavetiyle devam etti. 

Okunan akşam ezanının ardın-
dan oruçlar açıldı ve eller dua 

için açıldı.

OCAKLI: HEYECANIMIZ 
BÜYÜK

Ev sahibi olarak se-
lamlama konuşmasını 

yapan Şile Belediye Baş-
kanı İlhan Ocaklı, “5 yıl 

önce aynı yerde ve mekanda bir 

araya gelmiştik, çok şükür 5 yıl 
sonra aynı amaçla birlik ve be-
raberlik içinde ilçemizde yaşa-
yan Karadenizli hemşehrileri-
mizle birlikteyiz. Heyecanımız 
büyük, doğru, dürüst, şeffaf ve 
sadece insana, insanına hizmet 
anlayışıyla 5 yıl önce çıktığı-
mız yola aynen kaldığımız yer-
den devam etmek üzere sizlerin 
huzurundayız. Şile’de yaşayan 

tüm Karadeniz bölgemizin de-
ğerli insanlarının yanımızda 
olduğunu bilmek heyeca-
nımıza heyecan katıyor” 
vurgusu yaptı.

SARAL: ŞİLE’DEKİ 
DEĞİŞİMİ ANKARA’DA 
DUYUYORDUM

Cumhurbaşkanı Başda-
nışmanı Oktay Saral da, “Kara-

denizli ve Trabzonlu hemşehri-
lerimizle bir arada olmanın 

sevinç ve mutluluğunun 
yanı sıra Şile’yi inanıl-
maz seviyordum, an-
cak şimdi daha çok se-
viyorum. Çünkü Şile’de 

yaşanan değişimleri 
Ankara’da duyuyordum, 

hatta Belediye Başkanımız 
değerli kardeşim İlhan Ocak-

lı Ankara’ya her geldiğinde ka-
pımızı çalıyor ve anlatıyordu. 
Ancak yerinde görünce gerçek-
ten Şile; Başkanımızın belirttiği 
gibi İstanbul’un parlayan yıldı-
zı olmayı geçmiş, inşallah yeni 
dönemde İlhan Ocaklı Başkanı-
mızla Türkiye’nin yıldızı olma 
yolunda ilerleyecek” ifadelerini 
kullandı.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Çebi: Cumhuriyetin bana sağladığı 
fırsatla belediye başkanı oldum
Küçükçekmece’de iftar programları çok renkli ve farklı kültürlerin bir araya gelmesiyle Ramazan bereketi paylaşılıyor. Küçükçekmece 
Belediye Başkanı Kemal Çebi ve Trakya Rumeli Balkanlar Gönül Birliği ile Trakyalı hemşeriler bir iftar programında bir araya geldi.

İstanbul Büyükşehir Beledi-
ye (İBB) Başkanı Ekrem İmamoğ-
lu ve eşi Dr. Dilek Kaya İmamoğ-
lu, İBB’nin öğrenci yurtlarında ka-
lan 1300 gençle Yenikapı Dr. Mi-
mar Kadir Topbaş Gösteri ve Sanat 
Merkezi’nde hazırlanan iftar sof-
rasında buluştu. İmamoğlu’na çif-
ti, kendilerine yoğun ilgi gösteren 
gençlerle anı fotoğrafları çektirdi. 

İMAMOĞLU: YATAK SAYISI 
ÖNÜMÜZDEKİ DÖNEMDE 15 BİNE 
ÇIKACAK

Şu an itibariyle İBB yurtlarında 
5000 yatak sayısını aştıklarını ha-
tırlatan İmamoğlu, önümüzdeki 
dönemde bu rakamı 15 bine çıkar-
tacakları bilgisini paylaştı. Bu an-
lamda, tüm ülkeye örnek bir mo-
deli hayata geçirme amacında ol-
duklarının altını çizen İmamoğlu, 
yurtların yapımında emeği geçen 
kişi, kurum, kuruluş ve yardımse-
verlere teşekkür etti. Çocukların ve 
gençlerin, bir ülkenin gelecekle-
ri olduğuna vurgu yapan İmamoğ-
lu, “Gerçekten hedefimiz büyük ol-
malı. Ve inşallah ilerleyen yıllarda, 
sizlerin çok değerli yöneticiler, çok 
değerli iş insanları, bilim insanla-
rı, akademisyenler ya da siyasiler 
olduğunuzda, eminim bu yurt sis-
teminin birer hamisi olacaksınız, 
birer abisi, ablası olacaksınız ve bu 
sistem, çok kalıcı bir sistem olacak. 
Buna inanıyorum. Kalitesi hiç aşa-
ğı düşmeyecek, tam aksine kalitesi 
yukarıya doğru tırmanacak bir sis-
temi kuracağız. Sizlerle de bunu ge-
liştireceğiz” dedi. 

“100 BİN ÖĞRENCİYE 15 BİN LİRA 
KARŞILIKSIZ DESTEK VERECEĞİZ”

Vaat olarak düşündüklerini ba-
şarmanın mutluluğunu yaşadığı-
na vurgu yapan İmamoğlu, şunla-
rı söyledi:

“Bunlar, ilk 5 yılda yaptıkları-
mız. Önümüzdeki dönem daha faz-
lasını yapacağız. Çok daha nitelikli 
hizmetleri sunacağız. Açtığımız bu 
14 yurdun üstüne, daha fazla yurt 
açacağız ve kapasitesini daha da 
yukarı taşıyacağız. Eğitim destekle-
rimizi artıracağız. Önümüzdeki yıl, 

100 bin öğrenciye karşılıksız, 15 
bin lira destek vermeye karar ver-
dik. Bundan yararlanamayan 100 
bin gencimize ise, -onlara da ne ya-
pabiliriz diye düşündük- ekstra bir 
100 binlik kota oluşturup, onlara da 
ücretsiz ulaşım desteği sağlayarak, 
desteğimizi bir kısım daha yuka-
rıya taşıyacağız. Ayrıca bir 100 bin 
gencimizi de kültür-sanat etkinlik-
lerinden ücretsiz faydalanacakları 
bir sisteme davet edip, o sistemi de 
kuruyor olacağız. İstanbul’un farklı 
noktalarında, 70’e yaklaşan kütüp-
hane sayısına ulaşmıştık bu 5 yıl-
da. 40 yeni kütüphane daha açaca-
ğız. Genç müzisyenlere, destek bur-
su vereceğiz. Geçtiğimiz 5 yılda si-
zin için yaptıklarımız, yapacakları-
mızın ilk adımıydı. Size olan deste-
ğimizi her ortamda, her platform-
da sürdüreceğiz.”

“HİZMET SIRALAMAMIZ; 
ÇOCUKLAR, GENÇLER, KADINLAR…”

“İstanbul’a dair bir şey düşü-
nüyorken, inanın sıralamayı şöy-
le yapıyoruz: Bu işi yapıyoruz ama, 

bu işin içerisinde çocuklar nerede? 
Bu işi yapıyoruz ama, bu işin için-
de gençler nerede? Ve üçüncü sırada 
da ‘kadınlar’ diyerek, böyle bir sı-
ralama yapıyoruz. Çocuklar, genç-
ler, kadınlar… Tabii ki özellikle işsiz 
gençler, tabii ki bu dönem emekli-
ler… Ama toplumun her kesimiy-
le büyük bir dayanışma ağı kura-
rak hem bu zor günleri atlatan hem 
de özellikle siz kıymetli gençle-
rin umutlarını yüksek tutacak bir 
şekilde, geleceğin aslında ne ka-
dar sizlere ait olduğunu ve sizlerin 
umutlu ve mutlu şekilde o sürece 
erişmenizi sağlamanın da ne kadar 
bizim sorumluluğumuz olduğunu 
bilerek hareket ediyoruz. Bu anlayış 
Ile yolumuza devam edeceğiz. Siz-
leri seviyoruz. Başarılarınız bizi gu-
rurlandırıyor. Ve inşallah geleceğin 
teminatı olduğunuzu da biliyoruz.”

Öğrencilerle iftarını yapan İma-
moğlu, yan salonda düzenlenen 
İSKİ iftarına da uğrayarak bir ko-
nuşma yaptı ve mesai arkadaşları-
nın Ramazan ayını tebrik etti.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

İmamoğlu çifti, öğrencilerle iftar yaptı

Karadenizli Aileler ‘Gönül Sofrasında’ buluştu

“Sancaktepe’ye 
‘Saadet’ gelecek”

Şile Karadenizliler Derneği ve ilçede yaşayan Karadenizliler, Şile Belediyesi Nikah Sarayı’nda bir araya gelerek birlikte iftarlarını açtılar. İftar 
saati öncesinde Şile Belediye Başkanı İlhan Ocaklı, salonda yaklaşık 2500 kişinin katıldığı vatandaşları tek tek dolaşarak selamladı ve özel-
likle çocuklarla ilgilenerek küçük çocuklarla anı fotoğrafı çektirdi. İftar Programına Cumhurbaşkanı Başdanışmanı Oktay Saral da katıldı.

Saadet Partisi Sancaktepe İlçe Başkanlığı, Sancaktepe’de bir restoranda geleneksel 
iftar programını gerçekleştirdi. İftarın ardından Saadet Partisi Sancaktepe Belediye 
Başkan adayı Abdulkadir Arslan’ın projelerini tanıttığı bir sunum gerçekleştirildi.

Programa Saadet Partisi İstanbul Büyük-
şehir Belediye Başkan Adayı Birol Aydın, Sa-
adet Partisi Sancaktepe Belediye Başkan Ada-
yı Abdulkadir Arslan, Saadet Partisi Sancak-
tepe İlçe Başkanı Oğuzhan Akarsu, Saadet 
Partisi Çekmeköy Belediye Başkan Adayı Ha-
lil İbrahim Akpınar, Saadet Partisi Çek-
meköy İlçe Başkanı Abdülbaki Po-
lat, Saadet Partisi İstanbul İl 
Yöneticileri, Dernek Başkan-
ları, Muhtar adayları ve 
partililer katıldı.

AKARSU: ÖZGÜRLÜK 
MİLLETİMİZİN KANINDA 
VAR

İftar programının ar-
dından Saadet Partisi İlçe 
Başkanı Oğuzhan Akarsu 
yaptığı konuşmada, “Özgürlük 
kanında var milletimizin, huzur 
ve barış saadetten doğar. Biz hiç eğil-
medik, hiç boyun eğmedik. 3 günlük dün-
ya için biz hiç vazgeçmedik” dedi ve sözleri-
ne, “Rahmet ve mağfiret ayı olan Ramazan-ı 
Şerif’in Gazze’nin kurtuluşuna vesile olma-
sını niyaz ediyorum. 18 Mart vesilesiyle tüm 
Çanakkale Şehitlerimize de rahmet diliyo-
rum” şeklinde son verdi.

ARSLAN: SANCAKTEPEMİZİN 
KAYNAKLARI HEBA EDİLDİ

Saadet Partisi Sancaktepe Belediye Baş-

kan Adayı Abdulkadir Arslan ise konuşma-
sında, “Sancaktepemiz 2008 yılında ilçe 
oldu. Ancak, maalesef ilçemiz hizmet gö-
züyle değil, rant gözüyle bakılan ellerin tes-
lim edildiği bir yer haline geldi. İhanet sa-
dece İstanbul’a değil, Sancaktepe’ye de ya-

pıldı. 2008 yılında ilçe olan genç ve ba-
kir Sancaktepemizin tüm değerleri 

hoyratça heba edildi. Kamu ara-
zileri satıldı, çarpık şehirleş-

me ile şehrimiz sorunlar yu-
mağı haline getirildi. An-
cak biz umutsuz değiliz. 
Umutsuzsanız, umut siz-
siniz. Umut gençlerimiz-
dedir, umut kadınlarımız-
dadır, umut halkımızda-

dır. Umut Milli Görüş bele-
diyeciliğindedir. Gelin, şehri-

mizi hep beraber yeniden inşa 
edelim. Rüşvetin, yolsuzluğun, 

adam kayırmanın olmadığı bir yöne-
tim anlayışını hakim kılalım. El ele verelim, 
çocuklarımıza yaşanabilir bir şehir hediye 
edelim” şeklinde konuştu.

AYDIN’DAN SANCAKTEPELİLERE TEŞEKKÜR
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkan 

Adayı Birol Aydın ise güzel bir Ramazan sof-
rasında bir araya gelindiği için Belediye Baş-
kan adaylarına, değerli meclis üyesi aday-
larına ve kıymetli Sancaktepelilere teşek-
kür etti.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu 
ve eşi Dr. Dilek Kaya 
İmamoğlu, İBB’nin öğrenci 
yurtlarında kalan 1300 gençle 
iftar sofrasında buluştu.
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Cumhuriyet Halk 
Partisi’nin (CHP) Şişli Bele-
diye Başkan Adayı Resul Em-
rah Şahan, “Şişli’nin Ka-
nal İstanbul’u” olarak nite-
lediği alana ilişkin dönemin 
Çevre ve Şehircilik Bakanı ve 
Cumhur İttifakı’nın mevcut 
İBB adayı Murat Kurum’un 
imzasıyla Şişli Merkez 
Mahallesi’nde rezerv alan 
ilan edilmesine ilişkin basın 
toplantısı düzenledi.

“KURUM’UN İMZASI”
Sürece ilişkin bazı belgele-

ri aktaran Şahan, Cumhur İt-
tifakı İBB Başkan Adayı Mu-
rat Kurum’un Çevre ve Şe-
hircilik Bakanlığı yaptığı dö-
nemde imza attığı ve rezerv 
yapı ilan edilen belgeyi basın 
mensuplarına göstererek şun-
ları söyledi:

“2021 yılında deprem ya-
saları kullanılarak bu ken-
tin daha dirençli hale dönüş-
mesi, depreme dayanıklı ko-
nutlarda oturmamız için çı-

karılmış yasalar kullanılarak, 
rezerv yapı alanı ilan edil-
di. Buradaki imzaya dikkati-
nizi çekiyorum. Bu imza bu-
gün Cumhur İttifakı İBB Ada-
yı Murat Kurum’un imzası-
dır. 4 futbol sahası büyüklü-
ğündeki bu alan rezerv yapı 
ilan edildi. Vatandaşların, be-
lediyenin hukuki mücadelesi 

burayı kazandı ve iptal edildi. 
Daha sonra, 2022 yılında yine 
Cumhur İttifakı’nın İBB Ada-
yı Murat Kurum’un imzasıy-
la aynı alan sanki iptal yok-
muş gibi rezerv alan ilan edil-
di. Bu evraklardan sonra esas 
yapılmak istenene gelelim; 
270 bin metrekarelik, bu ken-
tin yine merkezine bir han-
çer saplamak, otel rezidans, 
AVM, konut; günlük sirkülas-
yonun 100 binin üzerine ge-
çen bir mahalle kadar nüfusu 
buraya getirecek olan; sade-
ce Şişli değil İstanbul’un tra-
fiğine merkezine, İstanbul’un 
bütün konularına ilişkin kri-
ze sebep olacak bir proje yapıl-
mak isteniyor bu imzalarla.”

“BİRİ PEŞKEŞ BİRİ KREŞ”
İki fotoğrafı yan yana ko-

yan Resul Emrah Şahan, “Ya-
pılmak istenen ve Şişli’nin is-
tediği bu iki fotoğrafa iyi ba-
kalım. Biri rant biri halk, 
biri karanlık biri aydınlık. 
Biri peşkeş biri kreş, biri be-
ton biri yeşil. Biri talan biri 
plan biri zulüm biri bilim. 
Biri gaddarlık biri insanlık. 
Ama en önemlisi biri Murat 
Kurum biri Ekrem İmamoğ-
lu” dedi.

“RANT İÇİN TALİMATLA İMZA 
ATAN…”

“Buradan Cumhur İt-
tifakının İBB Adayı Murat 
Kurum’a tek sorum var; bu 
projeyle Şişli ve İstanbul’a 
hangi deprem sorununa ve 
deprem yarasına ilişkin çö-

züm üretiyor?” diyen Şahan 
şunları kaydetti:

“Eğer bir çözüm üretmi-
yorsa İstanbul’a ihanet et-
meyi ne zaman bırakacak-
lar? Talimatla imza atarak 
ihanet etmeyi ne zaman bı-
rakacaklar? İstanbulluya bir 
sorum var. Halk için çalı-
şan İmamoğlu’na mı oy vere-
ceksiniz; yoksa rant için ta-
limatla imza atan Cumhur 
İttifakı’nın İBB Adayı Murat 
Kurum’a mı oy vereceksiniz? 
16 milyonun rızkını bir avuç 
insana yedirmeyeceğiz. De-
mokrasilerde halkın oyu bü-
tün oyunları bozar.”

“BUNUN SİYASİ 
SAVUNUCULUĞUNU VE 
TAKİBİNİ EN ÜST YERDEN 
YAPACAĞIZ” 

Resul Emrah Şahan, gaze-
tecilerin sorularını da yanıt-
ladı. Bundan sonraki huku-
ki sürece ilişkin nasıl bir yol 
izleyeceğiyle alakalı bir soru-
yu Şahan, “Bunun siyasi sa-
vunuculuğunu ve takibini en 
üst yerden yapacağız. Hem 
İBB’yi hem Şişli’yi kazandığı-
mızda devam ettireceğiz. Şu 
an bakanlık uhdesinde yürü-
yen bir süreç var. Bakanlığın 
buraya iksa ruhsatı verdiği-
ni biliyoruz. Bu da onun gü-
rültüsüdür. Biz oyunları boz-
mak için siyasi ve hukuki ta-
kipçiliğini yapacağız ve bunu 
burada yaptırmayacağız” diye 
yanıtladı.
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

CHP Şişli Belediye Başkan Adayı Resul Emrah Şahan:

Halk için çalışana mı yoksa ranta 
imza atana mı oy vereceksiniz?
Cumhuriyet Halk Partisi’nin (CHP) Şişli Belediye Başkan Adayı Resul Emrah 
Şahan, Şişli’nin merkezinde 4 futbol sahası büyüklüğünde bir alanın 
deprem yasaları kullanılarak ve Cumhur İttifakı İBB Adayı Murat Kurum’un 
imzasıyla ‘Rezerv yapı alanı’ ilan edilmesine tepki gösterdi.

Küçükçekmece Kaya Seba-
ti Tuncay İlkokulu öğrencileri ör-
nek bir sosyal sorumluluk proje-
sine imza attılar. Okulun 4-A sı-
nıfı öğrencileri, “Lösemili Ço-
cukları Güldürüyorum” teması 
ile öğretmenleri Nevin Aygün’ün 
yazdığı ‘Geçmişimi Öğreniyo-
rum’ adlı piyesi sahnelediler. Bi-
rinci Dünya Savaşı’ndan Kur-
tuluş Savaşı’na kadar mücade-
lenin içinde bulunmuş, Seyit 
Onbaşı’dan, Halide Edip’e, Mus-
tafa Kemal Paşa’dan kahraman 
şehitlerin hatıratlarına pek çok 
hikayeyi sahneye taşıyan öğren-
ciler izleyicilere duygu dolu anlar 
yaşattılar. Minik yürekleriyle he-
yecan içinde sahneye koydukları 
performansları ile profesyonel ti-
yatrocuları aratmadılar.

İlk kez 18 Mart Çanakkale Za-
feri ve Şehitleri Anma Günü’nde 
sahnelenip 22 Mart’a kadar sah-
nelenen tiyatro oyunu öncesin-
de 4-A sınıfı öğrencileri bilet sa-
tışı yaptılar. Okullarında sınıf sı-
nıf, Sefaköy semtinde esnaf esnaf 
gezerek sattıkları biletlerin geliri-
ni lösemili çocuklar yararına kul-
lanılması için Lösemili Çocuklar 
Vakfı’na (LÖSEV) bağış yapacak-
larını ifade ederek saha çalışması 
yaptılar. Sınıf Öğretmenleri Nevin 
Aygün, çocukların kendi yaşların-
dan beklenmeyecek düzeyde bağış 
amaçlı bilet geliri elde ettiklerini 
ifade etti.

Öğretmen Nevin Aygün ve 4-A 
sınıfı öğrencilerini bu anlamlı et-
kinlikte Küçükçekmece Belediye 
Başkanı Kemal Çebi de yalnız bı-
rakmadı. Oyunun sahnelendiği ilk 
gün çocukları yalnız bırakmayan 
ve her bir öğrenci adına bir bilet 
satın alarak destekte bulunan Çebi 
çocuklarla sahnede sohbet etti.

ÇEBİ: “YAŞLANIRSAM BENİM 
O GÜNLERİMDE BİZİ SİZ 
YÖNETECEKSİNİZ” 

Başkan Çebi, “Nesiller boyu 
anlatılması gereken bir destanı, 
Çanakkale Zaferi’ni tiyatro sah-
nesine taşıyan sizlere teşekkür 
ediyorum. Oyununuza bir başka 

büyük anlam daha yükleyip löse-
mili arkadaşlarınız için bilet sa-
tıp bağış toplamanız beni olduk-
ça duygulandırdı. Hepinizin göz-
lerinden öpüyorum. Sizi böylesi-
ne güzel yönlendiren, emek ve-
ren öğretmeniniz Nevin Hanıma, 
anne babalarınıza teşekkür ediyo-
rum. Siz bizim geleceğimizsiniz 
ve ben sizi bu güzel işlerin içinde 
gördükçe gurur duyuyorum. Ben 
sizi en başta da kendi geleceğim 
olarak görüyorum. Allah ömür ve-
rir de yaşlanırsam benim o günle-
rimde bizi siz yöneteceksiniz. Ben 
kendimi size emanet edeceğim. 
Bugün sahnelediğiniz oyununuz 
ve amaçladığınız yardım projesi 
ile beni de ailelerinizi de çok duy-
gulandırdınız” dedi. Başkan Çebi 
sahnede çocuklarla tek tek soh-
bet etti. Ailelere ise en büyük ya-
tırımın çocuklara ve onların eği-
timine yapılmaları tavsiyesinde 
bulundu.

AYGÜN: “PROJE ÖYLE BİR 
BÜYÜDÜ Kİ, DIŞARIDAN PEK 
ÇOK İNSAN BİZE ULAŞTI” 

Sınıf öğretmeni Nevin Ay-
gün ise Belediye Başkanı Kemal 
Çebi’ye sürprizi için teşekkür etti. 

Aygün, “Çocuklarımın minik yü-
rekleri tiyatro sevgisi ve heyecanı 
ile doluydu. Önce bir oyun sergile-
mek istemiştik. Sonra buna daha 
büyük bir anlam katabileceğimizi 
düşünerek bu projemiz aklımıza 
geldi. Çocuklarım beni yanıltma-
dılar. Fikrimiz bir projeye dönüş-
tü ve sahip çıktılar. Özveriyle so-
kak sokak dolaşarak bilet sattılar. 
Hem oyunumuzun konusu hem 
de amacı çok değerli olunca büyük 
destek gördük. Önce oyunumu-
zu okuldaki tüm çocuklar izlesin 
istedik ama proje öyle bir büyü-
dü ki dışarıdan pek çok insan bilet 
almak ve oyunu izlemek için bize 
ulaştı. Sayın belediye başkanım, 
çocuklarımızı yalnız bırakmadı-
ğınız, oyunumuzu izlemeye gel-
diğiniz ve projemize destek verdi-
ğiniz için yavrularım çok mutlu, 
bende oldukça gururluyum. Sizin 
de hem çocuklara düşkünlüğünü-
zü, hem de kamu yararına faali-
yet gösteren kurum ve kuruluşlara 
duyarlılığınızı biliyordum. Proje-
mizi duyduğunuzda kayıtsız kal-
mayacağınıza inanıyordum. Bizi 
yanıltmadığınız ve yanımızda ol-
duğunuz için çok teşekkür ediyo-
rum” dedi.

Çocuklar, Başkan Çebi’den 
oyunlarını kültür merkezlerinden 
birinde tüm Küçükçekmece’ye iz-
letebilmek için imkan sağlamasını 
talep ettiler. Başkan Çebi ise çocuk-
ların isteğinden memnuniyet duy-
duğunu, isteklerinin gerçekleşme-
si için destek olacağını belirtti.

TAYFUN ERCAN - KENT YAŞAM

Küçükçekmece Kaya Sebati Tuncay İlkokulu 4-A sınıfı öğrencileri, Çanakkale Zaferi’nden 
Kurtuluş Savaşı’na giden mücadelenin kahramanlarını konu edinen, öğretmenleri tarafından 
yazılan piyesi sahnelediler. Tiyatro oyunları için bilet satıp gelirini LÖSEV’e bağışladılar. 
Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal Çebi de minik yürekleri yalnız bırakmadı.

Küçükçekmece Kaya Sebati Tuncay İlkokulu 
Öğrencilerinden Duygulandıran Hareket



Yerel seçim çalışmalarına de-
vam eden Silivri Belediye Başka-
nı ve Cumhur İttifakı MHP Be-
lediye Başkan Adayı Volkan Yıl-
maz, geçirdiği apandisit ame-
liyatından 3 gün sonra Alibey 
Mahallesi’nde Silivrililerle buluş-
tu. Alibey Camii’nin yanında dü-
zenlenen programa katılım olduk-
ça yoğun oldu. Silivrililer, Alibey 
Mahallesi’nde coşku dolu ve de-
vasa bir miting havası oluşturdu. 
Alanda bulunan kalabalığın  “Vol-
kan Yılmaz, hizmet durmaz” ve 
“Silivri seninle gurur duyuyor” 
sloganları dikkat çekti. Alibeylile-
re seslenen Başkan Yılmaz, Alibey 
Mahallesi ve Silivri’de; spor, sağ-
lık, eğitim ve sosyal belediyecilik 
anlayışıyla yapılan dev projeler ve 
hizmetler hakkında detaylı bilgi-
ler verdi. 

YILMAZ: VERDİKLERİ SÖZÜ 
TUTMADILAR

Alibey Mahallesi’nde yapı-
lan hizmetlerle ilgili bilgiler ve-
ren Başkan Yılmaz, “Silivri’nin 
kalbindeki Alibey Mahallesi biz-
den önce kaderine terk edilmiş-
ti. Göreve geldiğimizde Alibey 
Mahallesi’nde tek bir otopark yok-
tu. Seçim kataloglarına koymuş-
lar ama 5 yıldan 5 yıla sizleri kan-
dırmışlardı. Biz 300 araçlık kat 
otoparkı yaptık mı? Yaptık. Üste-
lin 1 Nisan’a kadar ücretsiz. On-
dan sonra da İstanbul Büyükşehir 
Belediyesi’nin İspark’ı var ya on-
lardan yüzde 40 daha ucuz hizmet 
verecek ve halkın otoparkı olacak. 
Bakın burası sadece otopark değil; 
içerisinde ticari alanlar var. Bu bi-
nada 2.300 metrekare ek hizmet 
binamız var. Üst katında 50.000 
kitaplı Ziya Gökalp Kütüphane ve 
Etüt Merkezini açıyoruz. Hayır-
lı uğurlu olsun. Burası toplamda 
15.000 metrekare bir alan. Bina-
nın maliyeti 600 milyon TL. Şim-
di ben Silivri’ye 10 yıllık görev sü-
relerinde 1 tane kamu binası yap-
mayanların eline kâğıt kalem ver-
sem bu 600 milyon TL’nin sıfır-
larını dahi yazamazlar.  Üstelik 
buranın yüzde 95’i hayır hase-
nat sahibi bağışçılarımızla yapıl-
dı. Maaş ödeyemeyen Silivri Bele-
diyesi, İstanbul’un 39 ilçesi ara-
sında en fazla yatırım yapan be-
lediye oldu. Kolan Hastanesi’nin 
karşısında bir 112 acil vardı. Sağ-
lık Bakanımız Fahrettin Koca ile 
görüştük. Orada 6.000 metreka-
re büyüklüğünde, içerisinde ve-
rem savaş dispanseri, sağlık ya-
şam merkezi, diyetisyenler, 11 he-
kimli sağlık ocağı, 4 üniteli 112 
acil istasyonu ve 20 hekimli ağız 
ve diş sağlığı merkeziyle bu tesis 
1 ay sonra Silivri’mize kazandırıl-
mış olacak. Hayırlı uğurlu olsun. 
Alibey’de park yoktu. 10 yıl bo-
yunca buraya kimse park yapma-
mıştı. Biz 5 yılda Alibey’e 9 tane 
park yaptık. Bakın Silivri’de her 
gün bir temel atma her gün bir 
açılış yapıyorduk ancak 21 Mart 
geldi ve seçim yasakları devreye 
girdi. Biz bu yüzden 8 tane futbol 
sahasının ve 24 parkın açılışını 
yapamadık. Ama merak etmeyin 
nisan ayında 32 tane açılışı hep 
beraber yapacağız. El birliğiyle, 
güç birliğiyle yapacağız. Bu ma-
hallelerde 1.960’lı yıllardan kal-
ma betin direkler, elektrik hatları 
vardı. Kaldırım yoktu, asfalt yok-
tu. Her gün kanal arızası, her gün 
yağmur suyu taşması, her gün 
içme suyu arızası oluyordu. İSKİ, 
BEDAŞ, Türk Telekom koordinas-
yonunda ve Silivri Belediyesinin 
çatısı altında bir çalışma başlat-
tık. Atık suların tamamı, içme 
suyu ve yağmur suyu hatlarının 
tamamı, yol düzenlemeleri, asfalt 
serimi, tretuvar imalatı, sokak 
aydınlatmaları, havai hatların yer 
altına alınması, döner kavşak ya-
pımı, internet hatlarının yenilen-
mesini ve sokak aydınlatmaları-
nı gerçekleştirdik. Alibey’i zifiri 
karanlık sokaklardan aydınlık so-
kaklara taşıdık. Silivri Belediyesi 
marifetiyle 15.000 ton asfalt ser-
dik. 30.000 metrekare kaldırım 
imalatı yaptık. 15.800 metrekare 
kaldırım yol imalatı, 20.300 met-

rekare yol genişletmesi yaptık. 5 
caddemizin ve 68 sokağımızın her 
köşesini yeniledik. Hani bir Türk 
atasözü var; at binenin kılıç kuşa-
nanın.” Ata binecek yüreği olma-
yanlar, kılıcı kınından çekip sal-
layacak bileği olmayanlar çıkmış-
lar laf ebeliği yapıyorlar. Hadi ora-
dan! Bizde ata binecek yürek de 
kılıcı sallayacak bilek de var bunu 
böyle bilin. Bu meydanlar boş de-
ğil” dedi. 

“MUHALEFETİN SİLİVRİ’DEN 
HABERİ YOK”

Görev süresi boyunca 
Silivri’de yaptıkları hizmetler 
hakkında bilgiler veren Başkan 
Volkan Yılmaz, “Silivri’nin son 
5 yılını bir film şeridi gizi gözü-
nüzün önünden geçirmek istiyo-
rum. Sağlık alanında hiçbir va-
adi olmayanlara sağlık alanın-
da neler yaptığımızı anlatmak is-
tiyorum. Silivri’yi 10 senede 1 
tane sağlık ocağı, 1 tane 112 acil 
sağlık evi, bir sağlık hizmeti ya-
pamayanlara söylüyorum; ba-
kın biz ne yapmışız? 8 tane sağ-
lık ocağı, 5 tane 112 acil ser-
vis istasyonu, 6 köye sağlık evi 
ve İlçe Sağlık Müdürlüğü olmak 
üzere yaptığımız bu dev eserle-
rin tamamı Silivri için, sizler 
için. Silivri’mizin en büyük ih-
tiyacı bir eğitim araştırma has-
tanesiydi. Silivri’ye 650 yatak-
lı bir eğitim araştırma hastane-
si geliyor, hayırlı uğurlu olsun. 
2024 yatırım programında olma-
masına rağmen bu hizmeti ya-
tırım programına alan Cumhur-
başkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan’a da buradan teşekkür 
etmek istiyorum. Göreve geldi-
ğimizde Silivri’de 1980’li yıllar-
da yapılan ve yıkılmak üzere olan 
bir stadyumdan başka spor tesi-
si yoktu. Biz 5 yılda; 3 tane stad-
yum, 14 tane futbol sahası, 5 vo-
leybol tenis kortu, 1 yüzme havu-
zu, 42 tane basketbol sahası yap-
tık. Ve muhalefet vaatleri arası-
na spor adasını da koymuş. Ha-
berleri bile yok. Silivri Belediye-
si olarak içerisinde spor lisesi-
nin de bulunduğu spor adasını 
Silivri’ye kazandıracağız. 10 yıl-
da tek spor tesisi yapmayanlara 
söylüyorum; 5 yılda 66 tane tesis 
yapmışız. Göreve geldiğimizde 
Silivri’de engelsiz kardeşlerimi-
ze, özel bireylerimize hizmet ve-
recek bir tesis yoktu. İBB Başka-
nı ile buraya bir engelsiz yaşam 
merkezi inşa etmeleri için kendi-
lerine arsa tahsis ettik. Meclisi-
mizden karar aldık ve İBB’ye yol-
ladık. Yaptılar mı? Yapmadılar. 
Tahsis ettiğimiz arsayı bize geri 
verdiler. Biz durduk mu? Hayır. 
Türkiye’nin en kapsamlı engelsiz 
yaşam merkezini hizmete sun-
duk. Gülşen Nakipoğlu ve Ökkeş 
Nakipoğlu’na buradan teşekkür 
ediyorum. 400 milyon TL’lik bir 
eseri bağışlarıyla yaptılar. Bura-
da danışmanlar, sosyologlar, pe-
dagoglar, diyetisyenler var. 4 fi-
zik tedavi uzmanı, konuşma te-
rapisi var. Muhalefet ise seçim 
vaadine ne koymuş biliyor mu-
sunuz? Engelsiz yaşam merke-
zi. Ya sen daha Türkiye’nin en 

büyük engelsiz yaşam merkezi-
nin Silivri Belediyesi marifetiy-
le yapıldığını bilmiyorsun bir de 
Silivri için yola çıkmışsın. Ada-
ma gülerler! Biz de Boğluca Ya-
şam Merkezi meselesi var. İBB 4 
etaptan oluşan Boğluca Yaşam 
Merkezinin ilk etabının yarısını, 
ikinci etabının da sekizde birini 
yaptı. Video çekiyorlar Silivri’de 
gezi ve yaşam alanı yaptık diye. 
Hadi oradan! Hadi dedim çeki-
lin, işin ehli sahibi gelsin de-
dik. Koskoca ağaç A.Ş. ve Park 
ve Bahçeler Müdürlüğü ile ya-
pamadılar. Kim yaptı? Biz yap-
tık. Biz yaptık yine biz yapaca-
ğız! 10 yılda bir kütüphane yapa-
mayanlar şimdi vaatlerde bulu-
nuyor. Bakın biz 5 yılda 18 tane 
kütüphane yaptık ve gençlerimi-
zin hizmetine sunduk. Lafa ge-
lince 7.000 yıllık tarihimiz var ev 

sahipliği yaptığımız medeniyet-
ler var diyorlar. Kendilerine so-
ruyorum siz bu kentin tarihiy-
le ilgili bugüne kadar ne yaptı-
nız? Biz 10 yıldır kapalı olan tari-
hi Mimar Sinan Köprüsünün ve 
Kısa Köprünün restorasyonunu 
yaptık. 1. derecede arkeolojik sit 
alanı olan Kalepark’ı sizin kulla-
nımınıza sunduk. Mübadele evi 
müzesini hayata geçirdik. Fotoğ-
rafçılık ve Yeşilçam Sergi Evimi-
zi açtık. Fetih Camii ve sarnıcını, 
22 tarihi çeşmeyi, Piri Mehmet 
Paşa Camiini ve hamamı da bi-
tirip tarihi mirasa nasıl sahip çı-
kılır herkese göstereceğiz. Ayrıca 

Silivri’nin en büyük projesi olan, 
yapılamaz denilen, hayal deni-
len bir projeyi hayata geçiriyo-
ruz. Kentimizin iki yakasını bir 
araya getiriyoruz. 30 Mart’ta in-
şallah üzerinden araç geçirmeyi 
hedefliyoruz” diye konuştu.

“TARAFSIZ OLDUĞUMUZU 
GENEL BAŞKANLARI BİLE 
KABUL ETTİ”

CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel’in Silivri ziyaretinde kendi-
sine yönelik sarf ettiği sözleri de-
ğerlendiren Başkan Yılmaz, “Be-
nim siyasi parti liderlerine ce-
vap vermek gibi bir huyum yok. 

Ancak CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel’in geçtiğimiz günlerde yaptı-
ğı Silivri ziyaretindeki açıklama-
ları için birkaç kelam etmek is-
tiyorum. Bildiğiniz gibi İBB Baş-
kanı Ekrem İmamoğlu da 2 defa 
Silivri’ye geldi. Neredeyse eski ge-
nel başkan Kemal Kılıçdaroğlu’nu 
da getirecekler. Özel ziyaretin-
de “Silivri’ye girdiğimde afişler 
gördüm. Bu muhtar adayı mı de-
dim. Çünkü afişlerde parti logo-
su yok. Sonradan öğrendim ki be-
lediye başkanı imiş bu arkadaş. 
Partisinden utanıyor, Cumhur 
İttifakı’ndan utanıyor ki bu amb-
lemleri buraya koymuyor” diyor. 
Şimdi ben içerisinde hiçbir pa-
zarlığın olmadığı, yalnızca va-
tan, millet, devlet, bayrak ve ezan 
sesi olan Cumhur İttifakı ile gu-
rur duyuyorum. Ayrıca 5 bine ya-
kın ülkücü şehit vermiş MHP’nin 
bir mensubu olmaktan da her za-
man büyük bir onur ve gurur du-
yuyorum. MHP Genel Başkanımız 
Sayın Devlet Bahçeli’nin bana bir 
öğüdü oldu. Bana sen artık bele-
diye başkanısın yakandaki roze-
ti çıkar. Herkesin belediye başka-
nısın dedi. Şimdi biz tarafsız ola-
cağız diyenler, herkesi kucaklaya-
cağız diyenler beni tarafsız olmak-
la, adil olmakla, partimin gömle-
ğini çıkarıp Silivri’de yaşayan va-
tandaşların belediye başkanı ol-
makla suçluyorlar. Şunu iyi bil-
sinler ki bu bizim için suçlama de-
ğil bu iltifat. Demek ki biz taraf-
sızlığımızı, adil oluşumuzu rakip 
partinin genel başkanına bile ka-
bul ettirmişiz. Allah’a şükürler ol-
sun. Evet ben tarafsızım, herke-
se eşit mesafedeyim. Bugün Vol-
kan Yılmaz’ı partisinden utan-
makla suçlayabiliyorlar ama yan 
gelip yatmakla suçlayamıyorlar. 
Arsızlıkla, hırsızlıkla suçlayamı-
yorlar. Silivri’de artık ‘Ceketimi 
koysam kazanırım’ dönemi sona 
erdi. Silivri’de artık eser ve hizmet 
siyaseti var. Biz de 31 Mart’ta san-
dıklar kapanana kadar, gece uyu-
madan gündüz yorulmadan çalı-
şacağız. İstanbul’u Muradına, bu 
kardeşinizi de Silivri’nin beledi-
ye başkanlığına tekrar kavuştura-
cağınıza inancım tam” ifadeleri-
ni kullandı.

KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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YILMAZ: AT BiNENiN, 
KKILIÇ KUŞANANIN

Üst lige çıkan Silivri’nin yeni dönemi de proje dolu

Alibey Mahallesi’nde 
düzenlenen buluşmada 
yoğun ve coşkulu bir 
kalabalık tarafından 
karşılanan Silivri Belediye 
Başkanı ve Cumhur İttifakı 
MHP Belediye Başkan
Adayı Volkan Yılmaz,
projelerini açıkladı.
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